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ĠZMĠR BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYESĠ 

2019 YILI EKĠM AYI TOPLANTISI III. BĠRLEġĠMĠ 

MECLĠS GÜNDEMĠ VE TOPLANTI TUTANAĞI 

 

1. BÖLÜM 

MECLĠS GÜNDEMĠ 

 

 Gündem No   : 97509404-301.03-10/3                                                    Toplantı Tarihi      :18/10/2019  

 Toplantı Yeri  : ĠBB Meclis Salonu                                                       Toplantı Saati        :18.00 

 

 I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

 II. ĠÇĠġLERĠ BAKANLIĞI GENELGESĠ DOĞRULTUSUNDA YAPILAN YURT DIġI 

GÖREVLENDĠRMELERE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

 1. Ġzmir Valiliği Ġl Mahalli Ġdareler Müdürlüğünün 06/11/2007 tarihli ve 4399 sayılı Yurt DıĢı 

Görevlendirilmesine ĠliĢkin Genelgenin 1. paragrafında "Toplantı dönemi bakımından meclis kararı 

alınmasına imkan bulunmadığı ve yurt dışı görevlendirmenin zorunlu olduğu hallerde görevlendirmenin 

Belediye Başkanı tarafından yapılması ve görevlendirmeye ilişkin olarak ilk Meclis toplantısında 

Belediye Meclisine bilgi verilmesi uygun görülmüştür." denilmektedir. Ġzmir'den muhtemel baĢlangıç 

noktaları olan Alsancak Liman, Foça Limanı ve Seferihisar Teos Marina’da gerekli altyapı 

incelemelerinin yapıldığı, gelinen aĢamada yurtdıĢı sefer yapılacak hattın belirlenmesi gerektiği, bu 

maksatla sefer yapılması muhtemel Midilli, Sakız ve Sisam Adalarında Belediyemiz yetkilileri ve 

ĠZDENĠZ A.ġ. teknik heyeti ile adalardaki ilgili kurumlarla gerekli görüĢme ve incelemelerin yapılarak 

sefere uygun adanın belirlenmesi gerektiği, Mayıs 2020'de yurtdıĢı seferlerinin baĢlayabilmesi için en 

geç Ocak 2020'de sefer düzenlenecek hattın belirlenmesinin uygun olacağı hususları ĠĢletmemiz 

ĠZDENĠZ A.ġ. tarafından Belediyemize bildirilmiĢtir. Bu kapsamda Belediyemizce yapılması planlanan 

söz konusu seferler ile ilgili olarak, 14/10/2019 - 18/10/2019 tarihleri arasında Sisam, Midilli ve Sakız 

Adaları'nda, ĠĢletmeci ĠZDENĠZ A.ġ. yetkilileri ile birlikte gemilerimizin söz konusu adalardaki 

limanlarda yanaĢabileceği alanların gemilerimize uygunluğunun incelenmesi ve ilgili kurumlarla gerekli 

görüĢmelerin yapılması amacıyla Mustafa KARAOVA (Deniz ve Destek Hizmetleri ġube Müdürü V.) 

BaĢkanlık Makamının 08/10/2019 tarihli ve E.240207 sayılı Olur'u ile görevlendirilmiĢ ve bu süreler 

içinde görevli izinli sayılmıĢlardır. Sayın Meclisimizin bilgilerine arz olunur. Mustafa Tunç SOYER 

Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. (UlaĢım Dai.BĢk.E.250567) 

 

 III. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Belediye ve Bağlı KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Norm Kadro Ġlke ve Standartlarına Dair 

Yönetmeliğin 10. ve 11. maddeleri gereğince düzenlenen ve söz konusu Yönetmeliğin ekinde yer alan 

Ek-5 Belediye ve Bağlı KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Kadro Cetvellerinden (II) sayılı BoĢ 

Kadro DeğiĢikliklerine iliĢkin Cetvellerde belirtilen kadroların iptal ve ihdası için önerge ekindeki 

evrakların incelenerek karar verilmesi hususunun görüĢülmesi. (Ġnsan Kay. ve Eğit.Dai.BĢk.E.250568) 

 

 2. 5402 sayılı Denetimli Serbestlik Hizmetleri Kanununun ilgili hükmü gereği; Ġzmir Cumhuriyet 

BaĢsavcılığı ile Belediyemiz arasında düzenlenen kamuya yararlı bir iĢte ücretsiz çalıĢtırılmaya yönelik 

hazırlanmıĢ olan ve Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Ġzmir Cumhuriyet BaĢsavcılığı arasında 

imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “ĠĢ Birliği Ek Protokolü”nün görüĢülmesi. 

(Ġnsan Kay.ve Eğit.Dai.BĢk.E.250880) 

 

 3. Cumhuriyetimizin kuruluĢunun 96. yılında Cumhuriyet Bayramı kutlama ve etkinliklerine 

hemĢehrilerimizin katılımını kolaylaĢtırmak amacıyla, 29 Ekim tarihinden önce CumhurbaĢkanı 

tarafından 08/01/2002 tarihli, 4736 sayılı Yasanın birinci maddesinin birinci fıkrasından muaf tutulması 

ile ilgili karar alınması halinde; Ġzmir BüyükĢehir Belediyesine ait toplu ulaĢım araçlarında yalnız, 
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29/10/2019 Cumhuriyet Bayramı günü ücretsiz tarife uygulanması; muaf tutulması ile ilgili karar 

alınmaması halinde ise Ġzmir BüyükĢehir Belediyesine ait toplu ulaĢım araçlarında yalnız 29/10/2019 

Cumhuriyet Bayramı günü için geçerli yeni tarife belirlenmesi hususunun görüĢülmesi. (ESHOT-Strateji 

Gel.Dai.BĢk. E.9769/E.159062) 

 

 4. Önergede isimleri yer alan ve 2020 Tokyo Olimpiyat Oyunlarına katılmaya hak kazanan 4 Milli 

Sporcumuza toplamda 4 adet Ata Altın karĢılığı olan Türk Lirasının ödül olarak verilmesi ve söz konusu 

ödüllerin Gençlik ve Spor ġube Müdürlüğünün ilgili bütçesinden karĢılanması hususunun görüĢülmesi. 

(Gençlik ve Spor Dai. BĢk.E.250569) 

 

 5. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ve T.C. Kültür ve Turizm Bakanlığı Güzel Sanatlar Genel Müdürlüğü 

Ġzmir Devlet Senfoni Orkestrası Müdürlüğü ĠĢ Birliği ile GerçekleĢtirilecek Etkinlikler Hakkında 2019-

2020 dönemi için Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi, T.C. Kültür ve Turizm Bakanlığı, Güzel Sanatlar Genel 

Müdürlüğü ve Ġzmir Devlet Senfoni Orkestrası Müdürlüğü arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve 

önerge ekinde yer alan “Ortak Hizmet Protokolü”nün görüĢülmesi. (Kültür ve San.Dai.BĢk.E.250573) 

 

 6. Ahmed Adnan Saygun Sanat Merkezinde gerçekleĢtirilen özel konserlerin ve sergilerin tahsis 

ücretlerinde, 2020 yılında geçerli olmak üzere önergede yer alan düzenlemenin yapılması hususunun  

görüĢülmesi. (Kültür ve San.Dai.BĢk.E.250574) 

 

 7. Belediyemizce aday olma sürecinin ardından, üyeliğinin kabul edilmesi amacıyla ECF (Avrupa 

Bisikletliler Federasyonu)'ye 2021 tarihine kadar vermiĢ olduğumuz taahhüt kapsamında; söz konusu 

Federasyona üyeliğin kabul edilmesi ve 24 ay boyunca sürecek ortak iĢ birliğinin gerçekleĢtirilmesi 

amacıyla, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Muğla Sıtkı Koçman Üniversitesi arasında imzalanmak üzere 

hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “ĠĢ Birliği Protokolü”nün görüĢülmesi. (UlaĢım Dai.BĢk.E.248586) 

 

 8. Balçova Belediye Meclisinin; Balçova Belediyesi Ġnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğünün 2019 

Mali Yılı Diğer Hizmet Alımları Bütçe Tertibinden önergede yer alan bütçe tertiplerine toplam 

2.000.000,00-TL aktarma yapılmasına yönelik, 10/10/2019 tarihli ve 71 sayılı Kararının görüĢülmesi. 

(Yazı ĠĢl.ve Kar.Dai.BĢk.E.248592)   

 

 9. Balçova Belediye Meclisinin; Balçova Belediyesi Kültür ve Sosyal ĠĢler Müdürlüğünün 2019 Mali 

Yılı Baskı Cilt Giderleri Bütçe Tertibi ile Diğer MüĢavir Firma ve KiĢiler Bütçe Tertibinden önergede 

yer alan bütçe tertiplerine toplam 750.000,00-TL aktarma yapılmasına yönelik, 10/10/2019 tarihli ve 70 

sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl.ve Kar.Dai.BĢk.E.248591) 

 

 10. Mülkiyeti Belediyemize ait, Güzelbahçe ilçesi, Çelebi Mahallesi, 1559 no’lu parselde kayıtlı 

hâlihazırda boĢ ve terk edilmiĢ vaziyette bulunan taĢınmazın tahsis amacına uygun olarak 

kullanılmaması sebebiyle Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisinin almıĢ olduğu 31/08/1999 tarihli ve 

05/214 sayılı Kararının iptal edilmesi ve önerge eki vaziyet planında iĢaretli olan; 822 m² kapalı alan, 

4953 m² açık alan olmak üzere toplam 5775 m² alanlı taĢınmazın “Sosyal Tesis” amaçlı olarak 

kullanılmak üzere iĢletme hakkının Belediyemiz Meclisince belirlenecek süre ve bedel ile Grand Plaza 

Gıda Otelcilik Turizm ĠĢletmeleri A.ġ. adına devri hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yönetimi 

Dai.BĢk.248579) 

 

 11. Bayraklı ilçesi, Onur Mahallesi, 2436 ada, 12, 16, 79 ve 81 parsellerin bulunduğu bölgede yaklaĢık 

14 hektar büyüklüğündeki alanın “Kentsel GeliĢme Alanı” olarak belirlenmesine yönelik, 1/25000 

ölçekli Çevre Düzeni Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.248589) 

 

 12. Urla ilçesi, Bademler, 259 ada, 1 ve 2 parsellerin, “Akaryakıt+Servis Ġstasyonu (LPG yer alabilir)” 

belirlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.248588) 

 

 13. Torbalı ilçesi, Torbalı Mahallesi, 830 ada, 20 ve 33 parsellerden “15 m’lik TaĢıt Yolu”nun 

kaldırılarak “Sanayi Alanı”na dönüĢtürülmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢiklik 
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önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.248584) 

 

 14. Torbalı ilçesi, mevcut 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planında “Park ve YeĢil Alan” olarak belirlenen 

833 ada, 4 ve 5 numaralı parselin doğusunda kalan kamuya terkli alanın “Belediye Hizmet Alanı” olarak, 

“Belediye Hizmet Alanı” olarak belirlenmiĢ 1237 ada, 5 parselin ise bir kısmının “Park ve YeĢil Alan” 

olarak belirlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.248582) 

 

 15. KemalpaĢa Belediye BaĢkanlığınca hazırlanan, Çiniliköy Mahallesi, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar 

Planı Revizyonu önerisi ile plan raporunun incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.248585) 

 

 16. Narlıdere ilçesinde bulunan, Maliye Hazinesine kayıtlı, Milli Savunma Bakanlığına tahsisli yaklaĢık 

300 hektarlık alana yönelik, 1/5000 ölçekli Ġlave Nazım Ġmar Planı önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.248580) 

 

 17. Seferihisar ilçesi, Çolakibrahim Mahallesinde yer alan, 151 ada, 1 ve 2 parsellere yönelik, 1/5000 

ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.248570) 

 

 18. ÖdemiĢ ilçesi, Emmioğlu Mahallesinde, 1/5000 ölçekli ÖdemiĢ Ġlave Revizyon Nazım Ġmar Planında 

ve 1/1000 ölçekli ÖdemiĢ Ġlave Revizyonu Uygulama Ġmar Planında “Belediye Hizmet Alanı” olarak 

belirlenmiĢ olan, 5 ada, 130 parsel ile “Toplu ĠĢyerleri” olarak belirlenmiĢ olan, 5 ada, 131 parselin ĠZSU 

Genel Müdürlüğüne tahsis edilen ve fiilen kullanılan kısmını içerecek Ģekilde yeniden düzenlenerek, 

“Belediye Hizmet Alanı” olarak belirlenmesine iliĢkin, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği ile 

“Belediye Hizmet Alanı” (ĠZSU) olarak belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerileri. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.248587) 

 

 19. Bornova Belediye Meclisinin 01/08/2019 tarihli, 262 sayılı Kararı ile uygun görülen; PınarbaĢı-Ümit 

Mahallesi, 24ÖIIIb paftada, PınarbaĢı Caddesi ile 7305 Sokak kesiĢiminde, kamuya terkli alanda 4.00 m 

x 4.00 m ebatlarında “Bölge Regülatörü Alanı” belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planı önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.248573) 

 

 20. Çiğli Belediye Meclisinin 05/09/2019 tarihli, 05/67 sayılı Kararı ile uygun görülen; AtaĢehir 

Mahallesi, 22024 ada, 2 ve 3 parsellerinde kayıtlı taĢınmazların, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 

Kararları doğrultusunda “Özel Sağlık Tesis Alanı” olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.248583) 

 

 21. Çiğli Belediye Meclisinin 06/08/2019 tarihli, 05/51 sayılı Kararı ile uygun görülen; 26K-IIB paftada 

kamuya terkli “Ağaçlandırılacak Alan”da 6.00 m x 4.00 m ebatlarında, 27L-IVA paftada kamuya terkli 

“Park Alanı”nda 8.00 m x 5.00 m ebatlarında “Trafo Yeri” ayrılmasına yönelik, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi.   (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.248576) 

 

 22. Torbalı Belediye Meclisinin 05/07/2019 tarihli ve 84 sayılı Kararı ile uygun görülen; mevcut 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planında “Sanayi Alanı” olarak belirlenen, 833 ada, 4 ve 5 numaralı parselin 

doğusunda kalan kamuya terkli alanın “Belediye Hizmet Alanı” olarak, “Belediye Hizmet Alanı” olarak 

belirlenmiĢ, 1237 ada, 5 parselin ise bir kısmının “Park Alanı” olarak belirlenmesine yönelik, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.248581) 

 

 23. Urla Belediye Meclisinin 06/08/2019 tarihli, 271 sayılı Kararı ile uygun görülen;                    

Zeytinalanı Mahallesinde kalan, 3862 parselin doğusundaki kamuya terkli yaklaĢık 160 m²'lik alanın, 

yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında Ayrık Nizam 2 Kat YapılaĢma KoĢullu Konut Alanı 

kullanımından çıkarılarak, “YeĢil Alan” olarak düzenlenmesine iliĢkin hazırlanan, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.248577) 
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 24. Urla Belediye Meclisinin 06/09/2019 tarihli, 314 sayılı Kararı ile uygun görülen; yürürlükteki 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planında E:0.75 ve hmax: 8 m YapılaĢma KoĢullu Ġdari ve Resmi Kurum 

Alanları kullanım kararında kalan; Rüstem Mahallesi, 459 ada, 42 parselin, 1/1000 ölçekli Urla Merkez 

Revizyon Ġmar Planı Plan Notlarının 11-a. maddesi doğrultusunda, E: 1.00 ve Yençok: 3 kat olacak 

Ģekilde yeniden düzenlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.248575) 

 

 25. Konak Belediye Meclisinin 01/08/2019 tarihli, 130/219 sayılı Kararı ile uygun görülen; yürürlükteki 

1/1000 ölçekli Kemeraltı 1. Etap Koruma Amaçlı Revizyon Ġmar Planında, YapılaĢma KoĢullu Pansiyon 

Tercihli Konut Alanı-3 Kat (KM3) kullanım kararında yer alan; Yıldız Mahallesi, 125 ada, 51 parselin 

kulanım kararının Zemin Katı Ticaret-Üst Katlar Konut-3Kat (T-F3) olarak değiĢtirilmesine yönelik, 

1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı Revizyon Ġmar Planı DeğiĢikliği ve 1/500 ölçekli YerleĢim Planı 

DeğiĢikliği önerilerinin 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında iĢlem 

yapılmak üzere görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.248574) 

 

 IV. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Belediyemiz mülkiyetinde olan ve satıĢı Belediyemiz Meclisinin 11/09/2019 tarihli ve 05.775 sayılı 

Kararıyla uygun bulunan kamu konutlarının 2886 sayılı Devlet Ġhale Kanunu hükümleri doğrultusunda 

satıĢı neticesinde Ġdareye yapılacak ödemelerin; önergede yer alan hükümler doğrultusunda yapılmasının 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Emlak Yön. Dai.BĢk.E.248066) 

 

 2. Mülkiyeti ve tasarrufu Belediyemize ait, Önergede adresleri belirtilen, 6 adet ekmek satıĢ büfesinin 

iĢletme hakkının Belediye Meclisimizce belirlenecek süre ve bedeller ile Grand Plaza Gıda Otelcilik 

Turizm ĠĢletmeleri A.ġ.'ye devrine yönelik imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan 

“Protokol”ün; "Önergeye konu Ekmek Satış Büfelerinin bedellerinin tabloda yer aldığı şekilde, işletme 

hakkının 5 yıl süreyle, Grand Plaza A.Ş.'ye devredilmesi" Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk Komisyonları Raporu.  (Emlak Yönetimi 

Dai.BĢk.E.237035) 

 

 3. Karabağlar ilçesi, Uzundere Mahallesi, 11288 ada, 1 no’lu (22.144,97 m²) parsel ile 2 no’lu (6.650,58 

m²) parselde kayıtlı taĢınmazların imar planındaki amacı doğrultusunda kullanılmak üzere, Karabağlar 

Belediyesine 25 yıl süre ile bedelsiz tahsisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk 

Komisyonu Raporu. (Emlak Yön. Dai.BĢk.E.243326) 

 

 4. Belediyemizce projelendirilen, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında ''YeĢildere Caddesini Bornova 

IĢıkkent Otogara bağlayan 35 m geniĢliğindeki Ekspres Yol'' projesi kapsamında bulunan, Konak ilçesi, 

GürçeĢme Mahallesi, 41882 ada, 32 no'lu parselin kamulaĢtırma dıĢı kalan 1,85 m²'lik konut alanında 

kalan kısmı için 4.118,10-TL kamulaĢtırma bedelinin taĢınmaz malikine ödenerek Belediyemiz adına 

tescil edilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe - Hukuk Komisyonları 

Raporu. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.220695) 

 

 5. Türkiye Bina Deprem Yönetmeliğince, 43 no'lu Katlı Bölgesel Otopark ve Çiğli Çocuk ve Gençlik 

Merkezi (ÇOGEM) Uygulama Projelerinin Yaptırılması ĠĢleri kapsamında Tasarım Gözetimi ve 

Kontrolü Hizmet Alımının (TGUA-1 ve TGUA-2) gerçekleĢtirilebilmesi amacıyla Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi ile Gebze Teknik Üniversitesi Rektörlüğü Döner Sermaye ĠĢletme Müdürlüğü arasında 

imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol'ün oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Plan ve Bütçe - Hukuk Komisyonları Raporu. (Etüd ve Projeler Dai.BĢk.E.239675) 

 

 6. Çiğli Belediye Meclisinin; Çiğli Belediyesi sınırları dâhilinde bulunan binaların tamamının Çevre 

Temizlik Vergisi mükellefi yapılması yönünde 1. Derece olarak belirlenmesine yönelik, 05/09/2019 

tarihli ve 05/65 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu 

Raporu. (Yazı ĠĢleri ve Kararlar Dai.BĢk.E.232251)    
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 7. ĠZULAġ A.ġ. otobüs alımıyla ilgili olarak kullanmak üzere 14.000.000,00-TL'lik banka kredisine 

ihtiyaç duymakta olup; söz konusu kredinin sağlanması ve kullanılması, borçlanmaların yapılması, 

krediye ait gerekli garanti ve teminatların verilmesi ile bu iĢlerle ilgili her türlü sözleĢme, taahhütname 

ve protokollerin imzalanması, kredi kullanımı ile ilgili oluĢabilecek bankalar ve resmi kurumlar 

nezdinde her türlü iĢlemlerin yapılması ve tamamlanması, sözleĢme, taahhütname imzalanması ile ilgili 

banka/bankalar nezdinde her türlü hesap açılması konularında ve krediye ait her türlü yazıĢmalarda 

münferiden iĢlem yapmak üzere BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER’e yetki 

verilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe - ġirketler Komisyonları Raporu. 

(ĠĢletme ve Des.Hiz.Dai.BĢk.E.246497) 

 

 8. Belediyemizin harcama birimlerinden gelen talepler doğrultusunda 2019 Mali Yılı Bütçesinin bazı 

tertiplerinde ödeneklerin yeterli gelmeyeceği anlaĢılmıĢ olup, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 2019 Mali 

Yılı Bütçemizin tertipleri arasında toplam 119.232.000,00-TL aktarma yapılmasının oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Mali Hiz.Dai.BĢk. E.235368) 

 

 9. Karabağlar Belediye Meclisinin; (08) Borç verme Ekonomik koduna ve (05.4.9.01) "Hane Halkına 

Yapılan Diğer Transferler" bütçe tertibine, Fen ĠĢleri Müdürlüğü 2019 Mali Yılı Bütçesindeki yıl sonuna 

kadar kullanılmayacağı anlaĢılan ve önerge eki tabloda yer alan ödeneklerden toplam 8.800.000,00-TL 

aktarma yapılmasına yönelik, 08/10/2019 tarihli ve 105/2019 sayılı Kararının oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.246492) 

 

 10. Karabağlar Belediye Meclisinin; Karabağlar Belediyesi GeçiĢ Hakkı ve Saha Dolaplarına iliĢkin 

“Emlak ve Ġstimlak Müdürlüğü 2019 Yılı Tarife Cetvelleri Elektronik HaberleĢme Altyapıları GeçiĢ 

Hakkı Ücretleri”nin önerge ekinde yer alan listede gösterildiği Ģekilde belirlenmesi ve geçiĢ hakkı 

sözleĢmesinin imzalanmasına yönelik, 08/10/2019 tarihli ve 107/2019 sayılı Kararının oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai.BĢk.E.246494) 

 

 11. Karabağlar Belediye Meclisinin; Karabağlar Atatürk Yükseköğrenim Kız Öğrenci Yurdu Ücretinin 

uygulanmasının devamına ve bununla birlikte akĢam yemeği hizmetinden faydalanmak isteyen 

öğrenciler için de 2019-2020 öğretim yılında kahvaltı, akĢam yemeği ve barınma hizmeti dâhil yurt 

ücretinin aylık 1.290,00-TL (binikiyüzdoksantürklirası) olarak belirlenmesine yönelik, 08/10/2019 tarihli 

ve 108/2019 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe - Toplumsal 

Cinsiyet Komisyonları Raporu.  (Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai.BĢk.E.246493) 

 

 12. Selçuk Belediye Meclisinin; Selçuk Belediyesi Mali Hizmetler Müdürlüğüne, önergede yer alan 

tabloda belirtildiği Ģekilde toplam 5.600.000,00-TL ek ödenek verilmesine yönelik, 05/09/2019 tarihli ve 

189 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı 

ĠĢleri ve Kararlar Dai.BĢk.E.220694) 

 

 13. Belediyemize devri yapılan Konak Tünellerinin elektro-mekanik sistemleri ve kent genelinde kurulu 

bulunan DeğiĢken Mesaj Sistemleri için 36 ay süre ile hizmeti alımı yapılabilmesinin oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (UlaĢım Dai.BĢk.E.240746) 

 

 14. 6360 sayılı Kanun ile hizmet alanlarımızın geniĢlemesi sonucunda Sosyal Hizmetler ġube 

Müdürlüğü görev tanımları içerisinde olan, ilimizde yaĢayan ihtiyaç sahibi hasta ve yaĢlılara yönelik 

evde sağlık ve destek hizmetlerini kapsayan ihalenin gelecek yıllara yaygın hizmet yüklenmeleri olarak 

01/01/2020 tarihinden itibaren 31/12/2021 tarihine kadar yapılabilmesinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe - Sosyal Hizmetler Komisyonları Raporu.  (Sosyal Hiz. Dai. BĢk. 

E.232247) 

 

 15. ESHOT Genel Müdürlüğü Bilgi ĠĢlem Dairesi BaĢkanlığı tarafından iĢletilmekte olan Yazılım 

Tabanlı IP Telefon Santral sistemlerinin sorunsuz Ģekilde iĢletilmesi, geliĢtirilmesi ve iĢlemlerin 

zamanında yapılması, uygulamaları geliĢtirme, güncelleme ve teknik destek hizmetlerini kapsayan 
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Yazılım Güncelleme, GeliĢtirme ve Destek Hizmeti Alımı iĢinin 36 aylık süre ile yapılması oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (ESHOT- Bilgi ĠĢlem 

Dai.BĢk.E.9514/E.154959) 

 

 16. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi, Türkiye Binicilik Federasyonu ve Ġzmir Atlı Spor Ġhtisas Kulübü 

Derneğinin Cumhuriyetimizi coĢkuyla kutlamak, Belediyemizin ve Ġzmir'imizin tanıtılması, hayvan 

sevgisi ve biniciliği aĢılamak amacı ile 27-28-29 Ekim 2019 tarihinde gerçekleĢtireceği T.C. Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı Cumhuriyet Kupası yarıĢmaları için, Ġzmir Atlı Spor Ġhtisas Kulübünün 

yapacağı harcamalara katkı sağlamak üzere; Gençlik ve Spor ġube Müdürlüğünün ilgili bütçe tertibinden 

50.000,00-TL verilmesinin; "önergeye konu 50.000,00-TL'lik meblağın ilgili Müdürlüğün 864.3.4.2.5 

Ödül İkramiye ve Benzeri Ödemeler Bütçe Tertibinden karşılanmak üzere 27-28-29 Ekim 2019 Tarihinde 

gerçekleştirilecek T.C. İzmir Büyükşehir Belediye Başkanlığı Cumhuriyet Kupası yarışmaları 

kapsamında dereceye girenlere Belediyece ödül olarak verilmesi" Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda 

değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe - Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor  

Komisyonları Raporu. (Gençlik ve Spor Dai.BĢk.E.235363) 

 

 17. Dikili ilçesi, Kabakum ve Salihler Mahalleleri J17C1, J17C3, J17C4 paftalarda Ġzmir Kuzey Bölgesi 

1/25000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliğinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.216131)  

 

 18. Torbalı ilçesi, Pancar Mahallesi 1684, 2078, 2079, 2080, 2082, 2083, 2084, 2085, 2087, 2088, 2089 

ve 2090 numaralı parsellerde "Kapalı ve Açık Semt Spor Alanı" belirlenmesine yönelik hazırlanan, 

1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar 

ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.213515)  

 

 19. Gaziemir ilçesi, BinbaĢı ReĢat Bey Mahallesi, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planında, 289 ada ile Raylı 

Toplu TaĢıma Hattı arasında, Akçay Caddesine paralel olarak geçen ve otoparkla sonlanacak Ģekilde 

düzenlenmiĢ olan 10 metrelik TaĢıt Yolunun, 08/08/2018 tarihinde onaylanan UlaĢım Master Planında 

belirtilen hedefler dikkate alınarak, devamlılığı sağlanacak Ģekilde 15 metre olarak yeniden 

düzenlenmesine iliĢkin, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - UlaĢım Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.246501) 

 

 20. Urla ilçesi, AltıntaĢ Mahallesi, 779 ada, 26 parsel numaralı taĢınmazın bir kısmında, parsel malikince 

hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin; "07/10/2019 tarihli Dilekçe ekinde 

sunulan tapu bilgilerinin 3006 ada, 2 parsel olarak güncellendiği anlaşılan parsel ve çevresine yönelik 

1/5000 ölçekli Öneri Plan doğrultusunda" Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu.   (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.213509) 

 

 21. Dikili ilçesi, Kabakum ve Salihler Mahalleleri 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı ve Revizyonunun; 

Adalet ve Kalkınma Partisi Mensubu Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Üyelerinin muhalefet Ģerhine 

karĢılık, değiĢiklikle oyçokluğu ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu 

Raporu.  (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.216130) 

 

 22. Dikili ilçesi, Kabakum Mahallesi 1. ve 3. Derece Arkeolojik Sit Alanı 1/5000 ölçekli Koruma Amaçlı 

Nazım Ġmar Planının; "2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu gereği uygun görüş 

alınmak üzere İzmir 2 numaralı Kültür Varlıklarını koruma Bölge Kuruluna gönderilmesi koşuluyla" 

oyçokluğu ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Kültür ve Turizm Komisyonları 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.216129)  

 

 23. Bornova Belediye Meclisinin 03/07/2019 tarihli, 216 sayılı Kararı ile uygun görülen; 1/5000 ölçekli 

Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği doğrultusunda, Naldöken Mahallesi, 24PIb ve 25PIVc paftada, 22663 ada, 

58 no’lu parselin (eski 939 no’lu parsel) Emsal:1.00, Yençok: Serbest YapılaĢma KoĢullu Cami Alanı 

olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin 
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oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.215557)  

 

 24. Konak Belediye Meclisinin 01/07/2019 tarihli ve 97/2019 sayılı Kararı ile uygun görülen; Alsancak 

Mahallesinde, yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında “Resmi Tesis” kullanımında kalan 

1215 ada, 1 parselin “Özel Kültürel Tesis Alanı” olarak belirlenmesi ve tescil gösteriminin iĢlenmesine 

yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin, 2863 sayılı  Kültür 

ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında iĢlem yapılmak üzere değiĢiklikle oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk - Ġmar ve Bayındırlık - Kültür ve Turizm Komisyonları Raporu. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.203996) 

 

 25. Konak Belediye Meclisinin 01/07/2019 tarihli ve 96/2019 sayılı Kararı ile uygun görülen; Alsancak 

Mahallesi, korunması gerekli taĢınmaz kültür varlığı olarak tescilli 1215 ada, 3 parselin, Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye Meclisinin 14/05/2018 tarihli, 92 sayılı Kararı ile onaylanan, 1/5000 ölçekli Nazım 

Ġmar Planı DeğiĢikliği doğrultusunda "Özel Kültürel Tesis Alanı" olarak belirlenmesine ve tescil 

gösteriminin iĢlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisinin, 2863 sayılı 

Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında iĢlem yapılmak üzere değiĢiklikle oybirliği 

ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk - Ġmar ve Bayındırlık - Kültür ve Turizm Komisyonları Raporu. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.204000) 

 

 26. Gaziemir Belediye Meclisinin 07/05/2019 tarihli ve 26 sayılı Kararı ile uygun görülen; BinbaĢı ReĢat 

Bey Mahallesi, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı doğrultusunda hazırlanan, Demiryolu ile Akçay 

Caddesi arasında kalan 289 ada, 8, 10, 11, 12, 13, 15, 19, 20, 56, 57, 58, 59 parselleri kapsayan alana 

yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Revizyonu önerisinin, değiĢiklikle oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.203995) 

 

 27. Beydağ Belediye Meclisinin; Aktepe Mahallesi, 4565 numaralı parselin, 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planında "Yüzme Havuzu" olarak kullanılmak üzere belirlenen "Belediye Hizmet Alanı" kullanım 

kararının, "Soğuk Hava Deposu" olarak değiĢtirilmesine yönelik, 02/07/2019 tarihli ve 33 sayılı 

Kararının oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.243328)    

 

 V. DĠLEK VE ÖNERĠLER 

 VI. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 VII. TOPLANTI GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

    

 

 

                                                                       2. BÖLÜM 

                            2019 YILI EKĠM AYI III. BĠRLEġĠMĠ TOPLANTI TUTANAĞI 

 

 Gündem No   : 97509404-301.04-10/3                                            Toplantı Tarihi     : 18/10/2019  

 Toplantı Yeri  : ĠBB Meclis Salonu                                                Toplantı Saati       : 18.00 

 

TOPLANTIDA HAZIR OLANLAR: Mustafa Tunç SOYER, Taner KAZANOĞLU, Serkan KALMAZ, 

Fikret AKTAġ, Bülent SÖZÜPEK, Ceyhan KAYHAN, Ġbrahim UlaĢ POLAT, Bahar GÜRSUL, Hüseyin 

ÜNAL, Yahya YILDIZ, Abdül BATUR, Ali Emrah KARAMUSTAFAOĞLU, ġamil Sinan AN, Erhan 

UZUNOĞLU, Cenap BÖRÜHAN, Asker GÜNEġ, Saadet ÇAĞLIN, Mustafa ÖZUSLU, Birgül SURAL 

ÜNER, Murat AYDIN, Nilüfer BAKOĞLU AġIK, Serdar SANDAL, Ġsmail SARI, YeĢim TEKOĞLU, 
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Gamze Gül ÇAMUR, Ġrfan ÖNAL, Cindi Can POLAT, Selim Utku GÜMRÜKÇÜ, Sabahattin UÇAR, Ali 

Rıza KÖÇER, Burhan Suat ÇAĞLAYAN, Ali GÜL, Deniz BEKTAġ, Ömer ġENTÜRK, Özkan YILDIZ, 

Sıla Ġlgi AKKAġ, Hasan ÜNAL, Ali YILMAZ, Çağlar GÜLEZ, Halil ARDA, Ġbrahim ÖZKARA, Necati 

KIRMAZ, Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU, Ġlhan ÖZKÖSE, Ufuk AYKOL, Özay KAPTAN, Mustafa 

GERÇEK, Nazan DÖNMEZ, Mehmet TÜRKMEN, Muharrem BAYRAKTAR, Ali BOR, Sedat SARI, 

Oğuzhan ÖZġAHĠN, Musa ÖZCAN, Fatma ÇALKAYA, Mehmet Onur BaĢar ÜÇKAN, ġerif SÜRÜCÜ, 

Ufuk YÖRÜK, Murat CĠHAN, Ġbrahim Burak OĞUZ, Ġsmet ORHAN, Bülent KÖKLÜ, Ertan CERTEL, 

Haydar GÜLTEKĠN, Adil KIRGÖZ, Ayhan KAYA, Hasan KORKMAZ, Berkhan PARLAK, Sefer 

TOPÇU, Muammer Ekrem ORAN, Aybars YILDIRIM, Fayıka ÖNER, Nuri CAFEROĞLU, Hasan 

UYSAL, Fatih GÜRBÜZ, RaĢit DĠRĠM, Hakan BARÇIN, Özan PARLAR, Nilay KÖKKILINÇ, Kazım 

ÇAM, Ahmet ĠNANLI, Feridun YILMAZLAR, Refik SÜREN, Ruhi SELEK, Mustafa SOLMAZ, Burçin 

Kevser TOURCHIAN, Ġsa NEZĠR, Fikret MISIRLI, Mustafa Alper GÜLDALI, Fırat EROĞLU, Fatih 

TAġTAN, Ahmet Uğur BARAN, Özgür HIZAL, Dilek YILDIZ, Hüsnü BOZTEPE, Özgür Erman 

ÇAĞLAR, Göksel DĠNÇER, Aydın PEHLĠVAN, Ali GÖNEN, ġevket HASIRCI, Murat ÖNCEL, Metin 

YAġAR, Galip ATAR, Okan BĠLDĠRĠCĠ, Çile ÖZKUL, AyĢegül DURAN TÜRKER, Ali AYYILDIZ, 

Mehmet PINAR, Erhan ÇALIġKAN, BarıĢ BÜKÜLMEZ, Semih YALIN, Erol ÇOMAK, Ümit CĠNGÖZ, 

Uğur DEMĠREZEN, Ġsmail EKEROĞLU, Ertuğrul AKGÜN, Sema YEġĠLÇĠMEN, Halil AKBULUT, 

Nezih ÖZUYAR, Halil Doğukan EROĞLU, Nafiz KÜKLER, Salahattin ġAHĠN, Hakan ġĠMġEK, Turgut 

PINAR, Alpaslan KOPARAL, Osman MERT. 

TOPLANTIYA KATILAMAYANLAR: Erhan KILIÇ, Ġlhan DAL, Muhittin SELVĠTOPU, Mustafa 

ġafak BARAN, Mustafa ĠDUĞ, Cemil TUGAY, Mehmet Atilla BAYSAK, Ramazan Ġsmail UYGUR, 

Sultan ĠPEKLĠ, Serdar AKSOY, Mehmet ERĠġ, Rıdvan KARAKAYALI, Mustafa KAYALAR, Fatma 

EKĠCĠOĞLU, Gürsel RÜZGAR, Erkan ÖZKAN, Halil ÇULHAOĞLU, Seda ÖZTÜRE, Ali ENGĠN, 

Onur YĠĞĠT, Dolunay BAYER, Ġbrahim Halil KILIÇ, Memet MALTEPE, Hüsniye YILDIRIM, Ġsmail 

YETĠġKĠN, ġükrü SÜREROĞLU, Filiz CERĠTOĞLU SENGEL, Özdem Mustafa ĠNCE, Ġlkay GĠRGĠN 

ERDOĞAN, Alpaslan BĠLEN, Raife KARABATAK, Selma KISA, Hakan YILDIZ, Hıdır ALPTEKĠN, 

Yusuf DEMĠRCĠOĞLU, Hakan KOġTU, AĢkın UYAR, Orçun ERSEZGĠN, AyĢegül ALTUĞ, Eda 

KILIÇ, Mümin BAYRAM, Saliha ÖZÇINAR, Sadık DOĞRUER, Hakan ERTANE, Ġlhan AVCI, Tarkan 

Fikret ÇALIK, Kemal SEVĠNÇ, Salih Atakan DURAN, Cüneyt UMUTLU, Serkan ACAR. 

 

I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar bugün Meclisimize güzel baĢladık. Gerçekten her biriyle iftihar ettiğimiz 

sporcularımızla beraber olduk. Yine iftihar edeceğimiz bir vesile var, onu da Mert Bey, UlaĢım Dairesi 

BaĢkanımız sunacak buyurun.    

 

(ULAġIM DAĠRESĠ BAġKANI MERT YAYGEL TARAFINDAN BĠLGĠLENDĠRME YAPILDI.) 

 

BAġKAN: Görsek iyiydi, peki. Evet tebrik ediyoruz, emek veren bütün arkadaĢlarımızı bütün kalbimizle 

kutluyoruz. BaĢarılarının devamını diliyoruz. 

MERT YAYGEL: Biz teĢekkür ediyoruz.  

BAġKAN: Evet teĢekkür ediyoruz. Değerli ArkadaĢlar Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 2019 Yılı Ekim Ayı 

Toplantısı III. BirleĢimini açıyorum. Ġzmir'e yararlar getirmesini diliyorum.  

 

II. ĠÇĠġLERĠ BAKANLIĞI GENELGESĠ DOĞRULTUSUNDA YAPILAN YURT DIġI 

GÖREVLENDĠRMELERE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME  

BAġKAN: ĠçiĢleri Bakanlığı Genelgesi Doğrultusunda Yapılan Yurt DıĢı Görevlendirmelere ĠliĢkin 

Bilgilendirmemiz var, önce onu okutacağım buyurun. 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Ġzmir Valiliği Ġl Mahalli Ġdareler Müdürlüğünün 06/11/2007 tarihli ve 4399 sayılı 

Yurt DıĢı Görevlendirilmesine ĠliĢkin Genelgenin 1. paragrafında "Toplantı dönemi bakımından 

meclis kararı alınmasına imkan bulunmadığı ve yurt dışı görevlendirmenin zorunlu olduğu hallerde, 

görevlendirmenin Belediye Başkanı tarafından yapılması ve görevlendirmeye ilişkin olarak ilk Meclis 

toplantısında Belediye Meclisine bilgi verilmesi uygun görülmüştür." denilmektedir. Ġzmir'den 

muhtemel baĢlangıç noktaları olan Alsancak Liman, Foça Limanı ve Seferihisar Teos Marina’da 

gerekli altyapı incelemelerinin yapıldığı, gelinen aĢamada yurtdıĢı sefer yapılacak hattın 
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belirlenmesi gerektiği, bu maksatla sefer yapılması muhtemel Midilli, Sakız ve Sisam Adalarında 

Belediyemiz yetkilileri ve ĠZDENĠZ A.ġ. teknik heyeti ile adalardaki ilgili kurumlarla gerekli 

görüĢme ve incelemelerin yapılarak sefere uygun adanın belirlenmesi gerektiği, Mayıs 2020'de 

yurtdıĢı seferlerinin baĢlayabilmesi için en geç Ocak 2020'de sefer düzenlenecek hattın 

belirlenmesinin uygun olacağı hususları ĠĢletmemiz ĠZDENĠZ A.ġ. tarafından Belediyemize 

bildirilmiĢtir. Bu kapsamda Belediyemizce yapılması planlanan söz konusu seferler ile ilgili olarak, 

14/10/2019 - 18/10/2019 tarihleri arasında Sisam, Midilli ve Sakız Adaları'nda, ĠĢletmeci ĠZDENĠZ 

A.ġ. yetkilileri ile birlikte gemilerimizin söz konusu adalardaki limanlarda yanaĢabileceği alanların 

gemilerimize uygunluğunun incelenmesi ve ilgili kurumlarla gerekli görüĢmelerin yapılması 

amacıyla Mustafa KARAOVA (Deniz ve Destek Hizmetleri ġube Müdürü V.) BaĢkanlık Makamının 

08/10/2019 tarihli ve E.240207 sayılı Olur'u ile görevlendirilmiĢ ve bu süreler içinde görevli izinli 

sayılmıĢlardır. Sayın Meclisimizin bilgilerine arz olunur. Mustafa Tunç SOYER Ġzmir BüyükĢehir 

Belediye BaĢkanı. (UlaĢım Dai.BĢk.E.250567) 

 

III. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Evet, BaĢkanlık Makamınca Gündeme Eklenen Önergelerin GörüĢülmesi maddesine 

geçiyorum. Evet Nilay Hanım. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, madde baĢlıkları halinde oylanmasını öneriyoruz öncelikle.  

BAġKAN: Fatih Bey? Nezih Bey? Salahattin Bey? Evet, Gündemler daha önce dağıtılmıĢ olduğu için 

Önergelerin madde numaraları okutularak oylanması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 1?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan'ım, AK Parti Grubuyla da arada görüĢtük 1, 2 ve 3 no'lu baĢlıkların 

doğrudan oylanmasını öneriyoruz.   

BAġKAN: Fatih Bey? Buyurun. 

FATĠH TAġTAN: Sayın BaĢkan, uygun ama 3. maddeyle ilgili olarak bir Ģey belirlememiz gerekiyor. 1 

kuruĢ ya da 1 kontör olarak teklif edelim.  

BAġKAN: 1 kuruĢ, 1 kuruĢ.  

FATĠH TAġTAN: Ve 1 kontör.   

BAġKAN: 1 kuruĢ ve 1 kontör olarak. Uygun mudur Nezih Bey? Salahattin Bey? 1. ve 2. Önergelerin 

doğrudan kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum. 3. Önergenin 1 kuruĢ ve 1 kontör olarak kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 4?      

NĠLAY KÖKKILINÇ: Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor - Plan ve Bütçe Komisyonları.   

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

BAġKAN: Nezih Bey? Salahattin Bey? 4 no'lu Önergenin Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor - Plan ve 

Bütçe Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 5?    

NĠLAY KÖKKILINÇ: Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor - Hukuk Komisyonları.  

BAġKAN: Fatih Bey? Nezih Bey? Salahattin Bey? 5 no'lu Önergenin Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor - 

Hukuk Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 6?   

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe Komisyonu. 

BAġKAN: Fatih Bey? Nezih Bey? Salahattin Bey? 6 no'lu Önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 7?   

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk - Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Burada bize Protokol gelmediği için bilmiyorum BaĢkan'ım. Protokol’de Bütçeyi 

ilgilendiren bir konu var mı acaba? Nilay Hanım siz baktınız mı Protokol’e?   

NĠLAY KÖKKILINÇ: Protokol’ü biz de göremedik ama o yüzden 3 Komisyona birden gönderdik.  

BAġKAN: Ama Plan ve Bütçe yok burada. 

FATĠH TAġTAN: Bütçe yok onun için soruyorum. 

BAġKAN: Ġlgilendiren bir Ģey varsa bence Plan ve Bütçe de girsin. 
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NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçeyi de koyalım o zaman BaĢkan'ım. 

BAġKAN: Evet, Fatih Bey Plan ve Bütçeyi de ekliyoruz. Nezih Bey? Salahattin Bey? 7 no'lu Önergenin 

Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor - Plan ve Bütçe - Hukuk Komisyonlarına havalesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir TeĢekkür ediyorum. 8?   

NĠLAY KÖKKILINÇ: 8 ve 9 Plan ve Bütçe Komisyonu. 

BAġKAN: Fatih Bey? Nezih Bey? Salahattin Bey? 8 ve 9 no'lu Önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir TeĢekkür 

ediyorum. 10?   

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk ve… Pardon efendim, 10. baĢlık geri çekilecek zannediyorum, tekrar 

değerlendirilmek üzere. 

BAġKAN: Evet, bu hazırlık yapılmadan gelmiĢ, bunu geri çekeceğiz. Fatih Bey geri çekiyoruz. 11? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu. 

BAġKAN: 11 no'lu Önergenin Fatih Bey? Ġmar ve Bayındırlık...   

FATĠH TAġTAN: 10'u oylamamız gerekiyor muydu, geri çekmeyi BaĢkan'ım?   

BAġKAN: Evet, 10 no'lu Önergenin… 

FATĠH TAġTAN: Gündemden kaldırılmasını…  

BAġKAN: Geri çekilmesi hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 11?   

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu. 

BAġKAN: Fatih Bey? Nezih Bey? Salahattin Bey? 11 no'lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir 

TeĢekkür ediyorum. 12?   

NĠLAY KÖKKILINÇ: 5'li Komisyon. 

BAġKAN: Yani Ġmar ve Bayındırlık, Çevre ve Sağlık, Esnaf ve Meslek Odaları, Hukuk ve UlaĢım 

Komisyonları. Fatih Bey? Nezih Bey? Salahattin Bey? 12 no'lu Önergenin                                          

Ġmar ve Bayındırlık - Çevre ve Sağlık - Esnaf ve Meslek Odaları - Hukuk - UlaĢım Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 13?     

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, 13 ve 17 dâhil tümüyle Ġmar ve Bayındırlık Komisyonuna 

gönderilmeli. 

BAġKAN: Fatih Bey? Nezih Bey? Salahattin Bey? 13, 14, 15, 16, 17 no'lu Önergelerin Ġmar ve 

Bayındırlık  Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir TeĢekkür ediyorum. 18?   

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk Komisyonları. 

BAġKAN: Fatih Bey? Nezih Bey? Salahattin Bey? 18 no'lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 19?   

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık - Çevre ve Sağlık Komisyonları.  

BAġKAN: Fatih Bey? Nezih Bey? Salahattin Bey? 19 no'lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık - Çevre ve 

Sağlık Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 20?   

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonları.  

BAġKAN: Fatih Bey? Nezih Bey? Salahattin Bey? 20 no'lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık ve Hukuk 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 21?   

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık - Çevre ve Sağlık Komisyonları.  

BAġKAN: Fatih Bey? Nezih Bey? Salahattin Bey? 21 no'lu Önergenin                                                     

Ġmar ve Bayındırlık - Çevre ve Sağlık Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 22?   

NĠLAY KÖKKILINÇ: 22, 23, 24 Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu.  

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Uygun. 

BAġKAN: Nezih Bey? Salahattin Bey?  22, 23, 24 no'lu Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 
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ediyorum. 25?   

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk - Kültür ve Turizm Komisyonları.  

BAġKAN: Fatih Bey? Nezih Bey? Salahattin Bey? 25 no'lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk - 

Kültür ve Turizm Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Ek 7 Önergemiz var, bunların okunmasını… Evet bunları lütfen 

okuyalım, tek tek okuyalım.    

DĠVAN KÂTĠBĠ: Menderes ilçesi, Gölova Mahallesi, 155 ada, 64 no’l.975,58 m²) parselde kayıtlı 

taĢınmazın, köy merkezinde “Sosyal Tesis” yapılması ve Belediye u (8 hizmetlerinin verilebilmesi 

amacıyla kullanılmak üzere Menderes Belediyesine tahsisi hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yön. 

Dai.BĢk.E.251283) 

BAġKAN: Nilay Hanım? Fatih Bey? Nezih Bey? Salahattin Bey? Önergenin, Hukuk Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum, evet.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: Konak ilçesi, Kahramanlar Mahallesi, 1919 ada, 102 no’lu parselde kayıtlı 

taĢınmaz üzerinde bulunan “Kahramanlar Katlı Otopark”ın giriĢ katının semt halkına hizmet 

vermek amacıyla “Kapalı Pazar Yeri” olarak kullanılmak üzere Konak Belediyesi adına tahsisinin 

yapılması hususunun görüĢülmesi.  (Emlak Yön. Dai.BĢk.E.251279) 

BAġKAN: Nilay Hanım? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk Komisyonu efendim. 

BAġKAN: Fatih Bey? Nezih Bey? Salahattin Bey? Önergenin, Hukuk Komisyonuna havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 

devam.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: Birol ÜZMEZ'in Belediyemiz HemĢehri ĠletiĢim Merkezine 10/09/2019 tarihli 

elektronik posta baĢvurusuna konu; Konak ilçesi, Akdeniz Mahallesinde bulunan Halit Ziya 

Bulvarı isminin "Halid Ziya UĢaklıgil" olarak değiĢtirilmesi talebinin görüĢülmesi. (Harita ve Cbs 

Dai.BĢk.E.251280) 

BAġKAN: Evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk Komisyonu efendim. 

BAġKAN: Fatih Bey? Nezih Bey? Salahattin Bey? Önergenin, Hukuk Komisyonuna havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 

Buyurun.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: Buca ilçesi, KuruçeĢme Mahallesi, 866 ada, 1, 2, 13, 14 ve 15 no’lu parsellerde 

“Akaryakıt ve Servis Ġstasyonu Alanı” belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım 

Ġmar Planı önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.251278) 

BAġKAN:Nilay Hanım? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 5'li Komisyon efendim. 

BAġKAN: Fatih Bey? Nezih Bey? Salahattin Bey? Önergenin                                                             

Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Çevre ve Sağlık – Esnaf ve Meslek Odaları – UlaĢım Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, kabul etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: Belediye Meclisimizin 16/03/2018 tarihli ve 05.414 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

Bornova ilçesi, Doğanlar Mahallesi, L18a05c paftada yer alan, 1590 ve 2426 parsellerin "GeliĢme 

Konut Alanı (Orta Yoğunluklu)" olarak belirlenmesine iliĢkin hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım 

Ġmar Planı DeğiĢikliğine TMMOB Mimarlar Odası tarafından imar planının iptali ve yürütmenin 

durdurulması talebi ile Ġzmir 5. Ġdare Mahkemesinin 2018/959 Esasına kayden açılan davada; 

26/06/2019 tarihli ve 2019/777 sayılı Mahkeme Kararı ile davaya konu iĢlemin iptaline karar 

verildiğinden, parsel malikinin iptal olan plan öncesindeki plan kararına dönüĢmesine yönelik 

talebi doğrultusunda hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı önerisi ve Plan Açıklama 

Raporunun incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.251281) 

BAġKAN: Nilay Hanım? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan'ım, Ġmar ve Bayındırlık– Hukuk Komisyonları.  

BAġKAN: Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonları. Fatih Bey? Nezih Bey? Salahattin Bey? 

Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Buyurun.  
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DĠVAN KÂTĠBĠ: Bergama Belediye Meclisinin; Bergama ilçesi, Ertuğrul (Fatih) Mahallesi, 315 

Sokak ve KurtuluĢ Mahallesi 828 Sokaktan cephe alan parsellerin Planlı Alanlar Ġmar 

Yönetmeliğinin ilgili maddeleri kapsamında, Yönetmelikte belirtilen ticari kullanımların zemin 

katlarda yer alabilmesine yönelik, 01/08/2019 tarihli ve 19/74 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Ġmar 

ve ġehircilik Dai.BĢk.E.251282) 

BAġKAN: Nilay Hanım? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonları efendim. 

BAġKAN: Fatih Bey? Nezih Bey? Salahattin Bey? Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 

DĠVAN KÂTĠBĠ: BüyükĢehir yetki sınırlarımız içerisinde yaĢanan otopark sorunları ve 

ihtiyaçlarını gidermek amacıyla mevcut imar planlarında “Konut” veya “Ticaret Alanı” olarak 

belirlenmiĢ imar adalarında; çevre yapılaĢma kararları dikkate alınarak, “Katlı Otopark” 

yapılabilmesinin ilgili Yasa ve Yönetmelikler kapsamında değerlendirilmesi hususunun 

görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.251275) 

BAġKAN: Nilay Hanım? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu efendim.  

BAġKAN: Fatih Bey? Nezih Bey? Salahattin Bey? Önergenin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonuna 

havalesini... (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Hukuk 

Komisyonu, pardon. Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Evet, Komisyon 

Raporlarına geçeceğiz.  

 

IV. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: IV. BaĢlığımız BaĢkanlık Makamınca Gündeme Eklenen Komisyon Raporlarının 

GörüĢülmesi. Buyurun Nilay Hanım. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan'ım, 1’den 15’e kadar her iki rakam da dâhil olmak üzere 

oybirliğiyle Komisyonlardan geçmiĢ. Komisyonlardan geldiği Ģekliyle oylansın.  

BAġKAN: Fatih Bey? Nezih Bey? Salahattin Bey? Değerli ArkadaĢlar, 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 

13, 14 ve 15 no'lu Komisyon Raporlarının Komisyonlarından geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 16? 

UFUK YÖRÜK: Çok özür diliyorum.  

BAġKAN: Buyurun. Estağfurullah.  

UFUK YÖRÜK: Otoparklarla ilgili… Otoparklarla ilgili madde için UlaĢım Komisyonunu da dâhil 

edebilir miyiz? ArkadaĢların orada çok güzel fikirleri var. Onların da katkı vermesini istiyorum.  

BAġKAN: Fatih Bey? Nezih Bey? Salahattin Bey? Değerli ArkadaĢlar, az önce Hukuk – Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonlarına gönderdiğimiz otoparklarla ilgili Önergenin, son Önergenin UlaĢım 

Komisyonuna da havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 16? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan'ım, yine 16, 17, 18, 19, 20 Komisyonlardan oybirliği ile geçmiĢ. 

Geldiği Ģekliyle oylansın. 

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: 18 ile ilgili bir görüĢ bildireceğiz. Ġsterseniz 16 ve 17'yi oylayalım.  

BAġKAN: 16 ve 17. Nezih Bey? Salahattin Bey? 16 ve 17 için uygun? 16 ve 17 no'lu Komisyon 

Raporlarının Komisyondan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 18? Buyurun Fatih Bey… Buyurun Özgür Bey. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Çok Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım hepinizi saygı ve hürmetle 

selamlıyorum. ġimdi tabii burada bir imarsal düzenleme var ve oybirliğiyle geçti. ġu anda Mecliste de 

oylamasını yapacağız ve bütün Gruplar olarak oybirliğiyle geçireceğiz ama bu konuda asıl bir meselenin 

tartıĢılması gerektiğini düĢünüyorum. Konuyla alakalı olduğu için bunu açıyorum bu konuyu. YaklaĢık, 

zannedersem Haziran Meclisinde tartıĢtığımız bir konuydu ve o gün Göztepe Spor Kulübümüzün kuruluĢ 

yıldönümüydü ve hep beraber sizler buradan Göztepe Spor Kulübümüzün kuruluĢ yıldönümünde kutlama 

törenlerine de katıldınız. Ve alınmıĢ bir kararın yanlıĢlığı noktasında bazı konuĢmalar yapmıĢtık burada. 
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Bu alanın Göztepe Spor Kulübümüze intifa hakkı ile verilmesi ve Torbalı Belediyesince alınan yeni 

kararla bunun iptali noktasındaki eleĢtirilerimizdi. ġimdi biz hep Ģunu söylüyoruz; Ģehrimizi bir üst lige 

taĢıma gibi bir amacımız var. Bunun için çalıĢıyoruz, bunun için mücadele ediyoruz ve inĢallah da bunu 

baĢaracağız diye düĢünüyorum. Ama bunu yaparken o gün de söyledik, biz siyasetçiler düğüm yapmak 

değil düğümü çözmek ile mükellefiz, amacımız, görevimiz bu. Burada önceki AK Parti Belediye 

BaĢkanımız ve yönetimi tarafından, Torbalı Belediye BaĢkanımız tarafından verilmiĢ bir intifa hakkı, iyi 

niyetle belediyenin hakları da korunarak verilmiĢ bir intifa hakkı ve Ģehrimiz için önemli bir, değerli bir 

marka olan Göztepe Spor Kulübümüzün çok daha iyi noktalara gelmesi için yapılmıĢ bir intifa hakkı ve 

sadece siyasi saiklerle bunun ortadan kaldırılması. “Hukuki eksiklikler var.” denildi ve hukuki eksiklikler 

büyük oranda bugün ortadan kalktı. Ve gerek Torbalı Belediye BaĢkanımızın, gerekse sizin ifadeleriniz 

aynen Ģuydu; “Burada Göztepe Spor Kulübünün, camianın kaybedeceği iki ay var.” denmiĢti ve 

geldiğimiz noktada yaklaĢık, yani 60 günden bahsederken yaklaĢık 120 gün gibi bir süre geçti. Ve hem 

burada bu kürsüden sizler, hem de o günkü kutlamalarda Ģöyle bir ifade kullandınız, bu konuyla alakalı 

olduğu için söylüyorum; “Göztepe Spor Kulübünün yanındayız ve haklarının korunması için çalıĢacağız.” 

gibi bir ifade kullandınız. Biz tabii burada Ģunu sormak ve Ģunu öğrenmek istiyoruz; bu tesisin burada 

kurulması noktasında, ki hukuki sorunların ortadan kaldırıldığını biliyoruz ve görüyoruz, bu tesisisin 

burada kurulması için bir süre verebilecek misiniz? Ya da bunun için ne yapacaksınız? BüyükĢehir 

Belediyesi olarak ve Torbalı Belediyesi… Bunun kamuoyunca ve Göztepe Spor Kulübümüzce gerçekten 

dört gözle beklendiğini biliyoruz ve bu anlamda da bir hatadan dönülmesi gerektiğini buradan bütün 

Meclis Heyetimize ve Ġzmir kamuoyuna bildirmek istiyorum.  

BAġKAN: Evet. TeĢekkür ediyoruz. Önerge üzerine söz almak isteyen? Buyurun Nilay Hanım.  Ufuk 

Bey size de vereceğim.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan'ım, Ģimdi Grup BaĢkan Vekilimiz aynı zamanda hukukçu; ben de 

hukukçuyum; siz de hukukçusunuz.  Kendisi de ifade etti; “Bir takım hukuki sorunlar sebebiyle Torbalı 

Belediyesince bu intifa hakkının kaldırıldığını.” söyledi. “Bugün görüyoruz ki hukuki sorunlar 

giderilmiĢ.” dedi. Öncelikle biz ülke olarak hukuka uygun davranmakla yükümlüyüz. Hukuka uygun 

davranmadığımız her konuda soruĢturma izinleriyle karĢı karĢıya kalıyoruz ve Belediye BaĢkanlarımız, 

Belediye Meclis Üyelerimiz maalesef Ceza Mahkemelerinde yargılanıyorlar. Dolayısıyla öncelikle iĢimiz 

hukukun üstünlüğünü sağlamak. Siz bir söz verdiniz ve bu sözü yerine getirdiniz. Bugün de bu hukuk 

kuralları yerine geldi, ne mutlu bize ki önünü açıyoruz. ġimdi baktığımız zaman bile bu bir plan 

değiĢikliği veya plandaki kusurun giderilmesi. Bunun bile bir aylık askı süresi var, belki itirazları var. 

Yani bununla ilgili süre vermek gerçekten çok zor. Bu sebeple bunun da anlayıĢla karĢılanması gerektiğini 

düĢünüyorum. TeĢekkür ederim.  

BAġKAN: Ufuk Bey buyurun.  

UFUK YÖRÜK: Sayın BaĢkan, ben de Nilay Hanım’ın ifadelerini tekrarlamadan sadece tamamlayıcı 

bilgi vereyim. GeçmiĢ dönemde yaĢadığımız sorun Ģu; imar planlarının oluĢması açısından jeolojik ve 

tarım görüĢü anlamında eksikliğimiz vardı. Konu bu Meclise, Sayın Meclise sunulduğu andan itibaren 

titizlikle çalıĢıldı. Ġlgili birimlerle gerçekten çok koordineli bir Ģekilde hızlandırılmaya çalıĢıldı. Jeolojik 

etütler anlamında eksiklik tamamlandı. Sadece tarımsal anlamda bir parsele hâlâ olumlu görüĢ gelmedi. 

Buna rağmen otoparka isabet ettiği görülen bu parsel imar planında, imar plan düzenleme dıĢında 

bırakılarak değil, parseller amaca uygun bir Ģekilde planlandı ve Sayın Meclise sunuldu. Bu anlamda 

geçmiĢe yönelik bir süre eksikliğinden veya sürenin hor kullanıldığından bahisle bir eleĢtiriyi kesinlikle 

kabul etmediğimizi ifade ediyorum. 

BAġKAN: Evet, teĢekkür ediyorum.  Buyurun Özgür Bey.  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, bizim buradaki eleĢtirimiz imarsal düzenlemenin sürecinin uzatılması 

anlamında değildi ve çok da iyi biliniyor ki hukuki problemlerin çözülmesinin intifa hakkının ortadan 

kaldırılmasıyla söz konusu olması söz konusu değildi. Yani intifa hakkı devam ederken bu imarsal 

düzenlemelerin de yapılması mümkündür.  Bizim asıl eleĢtiri noktamız buydu ve biz burada siyasi 

iradeden bahsediyoruz. Yoksa teknik olarak elbette ki Komisyon Üyesi ArkadaĢlarımızın çok özverili 

çalıĢtığını, ki bir Komisyon Üyesi olarak bunu söylüyorum, bu anlamda bir eleĢtiri getirmiyorum. Ama 

burada verilmiĢ olan bir siyasi iradenin, doğru bir siyasi iradenin sadece siyasi saiklerle ortadan 

kaldırılarak ve yanlıĢ yapılması nedeniyle, yeniden bu yanlıĢın düzeltilmesini eleĢtiriyoruz ve bu 

düzeltilme sürecinin ne zaman olacağını söylüyoruz.  

BAġKAN: Düzeltildi zaten. Bundan sonrasıyla ilgili süreçler en hızlı Ģekilde ilerleyecek. Gün vermek 
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mümkün değil, çünkü söylendiği gibi bizim irademizde, inisiyatifimizde olmayan zaman kullanımlarıyla 

karĢılaĢılabiliyor. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

Müsaade eder misiniz? Bunlarla ilgili bizim öngörmediğimiz, bizim bilmediğimiz zaman uzamaları söz 

konusu olabiliyor. O nedenle zaman vermek söz konusu değil ama irademiz çok nettir. Biz sonuna kadar 

destekçisi olacağız. Olabilecek maksimum desteği de vereceğiz. 18 no'lu Raporun kabulünü oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Buyurun.  

FATĠH TAġTAN: Sayın BaĢkan, ekli Gündemin 1, 2, 3, 4, 5 ve 6. maddesi Bergama Belediye Meclisi ile 

ilgili olan, bu zemin katların alınabilmesine yönelik olan karar da Ġmar ve Hukuk Komisyonuna 

gitmiĢti… 

BAġKAN: Evet. 

FATĠH TAġTAN: Onun Esnaf Komisyonuna da gönderilmesini… 

BAġKAN: Nereye? 

FATĠH TAġTAN: Esnafa da ayrıca gönderilmesini rica ediyoruz. 

BAġKAN: Nilay Hanım?  Nezih Bey? Salahattin Bey?  Bergama Belediyesi ile ilgili Önergede Ġmar ve 

Bayındırlık – Hukuk Komisyonlarına gitmesi öngörülmüĢtü. Esnaf ve Meslek Odaları Komisyonuna da 

gitmesi hususunun kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle kabul 

edilmiĢtir.  TeĢekkür ediyorum. 19?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 19 ve 20. konular oybirliğiyle uygun bulunmuĢ.   

BAġKAN: Fatih Bey? Nezih Bey? Salahattin Bey? 19 ve 20 no’lu Komisyon Raporlarının 

Komisyondan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 21? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 21 değiĢiklikle oyçokluğuyla uygun bulunmuĢtur. Kabulünü öneriyoruz, 

değiĢiklikle efendim.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Komisyondan geldiği gibi... 

BAġKAN: Peki. Nezih Bey? Salahattin Bey? Komisyondan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 22? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Efendim… 

BAġKAN: Pardon 22’yi de oyladık. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 22 de oyçokluğuyla uygun bulunmuĢ. Bunu da Komisyondan geldiği Ģekliyle 

diyelim, kabulünü talep ediyoruz.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

BAġKAN: Nezih Bey? Salahattin Bey? 22 no’lu Komisyon Raporunun Komisyondan geldiği Ģekliyle 

kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 23? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 23 ve 27 Komisyonlardan geldiği Ģekliyle oylansın, oybirliğiyle. 

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Oylansın. 

BAġKAN: Nezih Bey? Salahattin Bey? 23, 24, 25, 26 ve 27 no’lu Komisyon Raporlarının 

Komisyondan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum.  

 

V. DĠLEK VE ÖNERĠLER 

BAġKAN: Dilek ve Öneriler baĢlığına geçiyorum. Dilek ve Öneride bulunmak isteyen? Buyurun 

hanımefendi.  

DĠLEK YILDIZ: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri ben de hepinizi sevgiyle, saygıyla 

selamlıyorum. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi geçtiğimiz günlerde “Her Yerde EĢitiz” sloganıyla bir haber 

yayınladı. Bu haberde Ģu ifadeler kullanıldı: “Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi kadınların ve erkeklerin 

toplumsal yaĢamın her alanında eĢit katılımı olarak tanımlanabilecek toplumsal cinsiyet eĢitliği 

konusunda farkındalık yaratmak ve cinsiyete dair ayrımcılığın önüne geçmek için iletiĢim çalıĢmalarına 

baĢlıyor.” Burada yazılanlara birebir katılıyorum. Ancak Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi tarafından yapılan 

ve bir Komisyon Üyesi olarak bizimle istiĢare edilmeden ortaya konulan bu logo çalıĢması açıkçası 

bizleri son derece üzdü ve kaygılarımızın da ne kadar haklı olduğunu ortaya koydu. Amaç; “Kadınların ve 
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erkeklerin toplumsal yaĢamın her alanında eĢit katılımı.” denilirken yapılan logo çalıĢması maalesef farklı 

grupların ve toplumumuzu tehdit eden unsurların logosuyla maalesef birebir aynı olduğunu ortaya 

koymaktadır. Ben bu vesileyle bu logo çalıĢmasının tekrar gözden geçirilmesini ve sizlerin ve BüyükĢehir 

Meclisimizin toplumumuzun ahlaki değerlerini ve aile yapısını tehdit eden unsurlarla iĢbirliği yapmasını 

sonlandırmasını temenni ediyorum. Çok teĢekkür ediyorum.  

BAġKAN: TeĢekkürler. Hüsnü Bey buyurun. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan’ım, ben de tüm arkadaĢlarımı selamlıyorum. Sayın BaĢkan, 

MeviĢehir’de… MaviĢehir Muhtarımız 31/05/2019 tarih, 199211 no’lu UlaĢım Koordinat ġube 

Müdürlüğüne bir talebi olmuĢtu. ġimdi bizim orada bir opera bina inĢaatımız var, biliyorsunuz. Burada 

çıkan kamyonlar… Çünkü orada bir zemin iyileĢtirmesi var. Devamlı kazık çakılıyor ve burası çamur 

içinde. Çıkan kamyonların hiçbirisinin lastiklerinde, herhangi bir yıkama olmadan yola çıkıyor ve o bizim 

2040 Sokağı çamur içinde. Bütün arabalar, bütün camlar, binalar hepsi toz toprak içinde. Sabahleyin de 

muhtarımız aradı, Gürol Bey, Gürol KÜÇÜKGÖRÜR size de selamı var. “Lütfen Belediye 

BaĢkanımıza…” dedi, “rica edin”  dedi, “bu güzergâhı değiĢtirsinler.” Ali Yücel Bulvarından, Hasan Ali 

Yücel Bulvarından geçmesini istiyorlar. Bunu ben iletmiĢ olayım. Demin Dilek BaĢkan’ım toplumsal 

cinsiyet eĢitliğinden bahsederken… Ben de o konuya biraz değineceğim, bizim de Komisyonumuza 

gelmiĢti, Plan ve Bütçe Komisyonuna... Bununla ilgili bize Ġngiltere’de ve Paris’te, birkaç yerinde, birkaç 

tane fotoğraf göstermiĢlerdi, iĢte bu trafik lambalarıyla ilgili. “Buna benzer bir çalıĢma yapacağız.” 

dediler. Ben de o zaman söyledim; “Hayır, siz böyle bir çalıĢma yapmayacaksınız. Siz direkt LGBTĠ+ 

olan renkleri kullanacaksınız.” Burada da bu rengi görüyorum. Bu Ġzmir’e, Ġzmirliler’e, ben bir 

saygısızlık olarak görüyorum, Ģahsen. ġundan dolayı Sayın BaĢkan’ım; bize o günkü gönderilen resimler 

farklı, buradaki logo tamamen farklı. Dilek BaĢkan’ımın da söylediği gibi Meclis Üyemizin, yani bir 

nezaketen de sorulsaydı iyi olurdu. Bu konuyu da Sayın BaĢkan’ım değerlendirirseniz seviniriz. Hepinize 

sevgiyle selamlar sunuyorum.  

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum, buyurun hanımefendi.  

ÇĠLE ÖZKUL: Sayın BaĢkan, Kıymetli Meclis Üyelerimiz, KemalpaĢa Çile ÖZKUL. Daha önceki 

Meclis Toplantısında da sizin de bahsettiğiniz gibi dilek, temenniler ve öneriler olarak değerlendirmemizi 

söylemiĢtiniz. Bu bağlamda da Ģunu ifade etmek istiyorum; Ġzmir BüyükĢehir Belediyemize ait olan 

reklam panoları, dijital ekranlarda vatandaĢlarımızın bilgilendirilmeleri için toplum yararına düzenlenen 

kamu spotlarına da yer verilmesini öneriyorum. Bakanlığımızın, iĢte Aile, Sosyal Politikalar, ÇalıĢmalar 

Bakanlığı, ĠçiĢleri vatandaĢlarımızı bilgilendiren birçok kamu spotları vardır.  Bunlarla alakalı da çalıĢma 

yapılırsa teĢekkür ederim. Saygılarımı sunuyorum.  

BAġKAN: Ben teĢekkür ediyorum. Fikret Bey buyurun.  

FĠKRET MISIRLI: Sayın BaĢkan, Sayın Divan, Değerli Meclis Üyeleri, Sevgili Bürokratlarımız, 

Değerli Ġzmirliler ve bizi izleyen Değerli Basınımız Sayın BaĢkan’ım, gerçi 7. madde geçti. Ben de 

ġirketler Komisyonundayım, biz de bu konuyu kendi içimizde görüĢtük. Ben ESHOT’un bu 14 milyon 

liralık krediyle ilgili olarak zaten olumlu oy kullandık, bütün Gruplar olarak da Komisyonlarımızda. 

Yalnız burada bir takım hususları dile getirmek için söz aldım, iki konuda. Bir tanesi; araç alınırken 

biliyorum 17-18 gibi daha geriye dönük yıllara ait olan araçlarda daha ekonomik fiyatlar bulmak 

mümkün. Çünkü belli bir stok var. Dolayısıyla benim burada, bu tip araçlardan ziyade 2019’a yönelmek 

lazım. Çünkü bunların yürüyen aksamlarında çok ciddi sıkıntılar olabilir, bekleyen araçlarda. Bir bunu 

uyarmak istedim. Bu arada burada yerli sanayiyi desteklemek için yerli otomobil alınmasında çok büyük 

bir fayda var. Belki ekonomimiz açısında da çok büyük faydası olacaktır. Bir de bu araçlarda Sayın 

BaĢkan’ım, özellikle Kara Kutu, Wi-Fi ve USB Port, ki internete bağlanması ve Ģarj edilebilmesi 

anlamında da bu özelliklerin olması, tabii ki engelli kısımlarında bunların dikkate alınmasında büyük 

fayda var.  Bu arada özellikle güzergâh belirlemelerinde anket yapılmasında çok büyük fayda olacağını 

düĢünüyorum. Mutlaka ESHOT bununla ilgili olarak gerekli çalıĢmayı yapmıĢtır. Sayın BaĢkan’ım, 

bunun dıĢında Ģimdi biliyorsunuz bizim 31 Mayıs’ta 2060 yataklı dev projemiz olan Bayraklı ġehir 

Hastanemiz açılacak. Burada yaklaĢık 1 milyar 638 milyon lira gibi bir kaynak aktarıldı ve… 

BAġKAN: 1 milyar… 

FĠKRET MISIRLI: 1 milyar 638 milyon TL’lik bir yatırımdan bahsediyorum. Burada 622 bin m
2 

arsa ve 

573 bin m
2
 de inĢaat alanı. Bunun içerisinde ne var Sayın BaĢkan’ım? Bir Sağlık Kampüsümüz, 715 

yataklı genel, 424 kadın doğum ve çocuk, 380 yataklı kardiovaskül, yani kalp ve damar hastalıkları ilgili 

genel cerrahi, 141 onkoloji bölümü ve 300 fizik tedavi bölümü. ġimdi bunu niye anlattım? Burası 
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yaklaĢık her gün 100 bin kiĢinin ziyaret edeceği ve hastalarıyla birlikte bir bölgede hastaneden 

bahsediyoruz. Bununla ilgili biz biliyorsunuz, iç ulaĢım tamamen yerel yönetimlerde BüyükĢehire ait 

olduğu için burası 31 Mayıs’ta açılacak ve çok kısa bir zaman kaldı. Umuyorum ki ESHOT veya bizim 

diğer kurumlarımız ulaĢımla ilgili olarak buraya uygun güzergâh belirlemeleriyle araç trafiğini 

düĢünüyordur. Çünkü bu hastanenin hayata geçtikten sonra bu tip hizmeti sürdürebilmesi için ulaĢımın 

çok büyük rolü vardır. Bu konuda bir uyarı yapmak için söz aldım. TeĢekkür ederim BaĢkan’ım.  

BAġKAN: Vallahi biz aynı uyarıyı hastane planını yapanlar için yapmayı düĢünüyorduk. Herhalde yolu 

düĢünmüĢledir hastaneyi yaparken.  

FĠKRET MISIRLI: Ġç ulaĢım tamamen belediyeye aittir. Ġç ulaĢımda biz bu seferleri, otobüslerimizi 

götürelim. Hükümetimiz bu konuda gerek çevre yolu, gerek diğer ulaĢımları zaten yapmaktadır. Ben 

sadece Belediyemiz üzerine düĢeni söyledim. 

BAġKAN: Çevreyolu açıldıktan sonra, yani ulaĢılabilir hale geldikten sonra tabii ki… 

FĠKRET MISIRLI: Çevreyolundan ama bizim Ģehir içinde ulaĢım da çok önemli Sayın BaĢkan, ona 

dikkat edelim. TeĢekkür ederim. 

BAġKAN: Tamam, buyurun efendim. Sonra da size vereceğim. Buyurun.  

MUSTAFA SOLMAZ: Sayın BaĢkan, Yüce Meclis ben de hepinizi saygıyla selamlıyorum.  

BAġKAN: Sağ olun.  

MUSTAFA SOLMAZ: Sayın BaĢkan’ım, Buca ilçemizin Yıldız Mahallesinin sakinlerinin selamını size 

getirdim. 

BAġKAN: Aleyküm selam, sağ olsunlar. 

MUSTAFA SOLMAZ: Selamı aldınız. Ama arkasında da vatandaĢlarımızın dilek ve istekleri var, size 

arz edeyim. 

BAġKAN: Onları da alalım. Buyurun. 

MUSTAFA SOLMAZ: 171 numaralı otobüs, 206/5 Sokak’tan eskiden geçiyormuĢ. Ama Ģu anda bu 

güzergâh değiĢmiĢ, vatandaĢlar mağdur durumda, diğer durağa gitmek için de hayli bir yol alıyorlar. 

Zaten vatandaĢlar baĢta selamını gönderdi. “BaĢkanımızdan rica ediyoruz, tekrar otobüsümüzü eski 

güzergâhta hareketlendirsin.” diye talepleri var. Bir de BaĢkan’ım, Buca halkının “Ölüm Yolu” dediği 

Kaynaklar Mezarlığına 50 metre kala kot farkı var orada. Durmadan ölümcül kazalar meydana geliyor. 2-

3 ay önce bir aile yok oldu, 6 vatandaĢımızı maalesef kaybettik. Bir eczacı arkadaĢımız orada ölümcül bir 

kaza yaptı. Ege Üniversitesi yoğun bakımda, bir hafta yoğun bakımda kaldı.  Kaynaklar muhtarı aynı 

yerde kaza yaptı, o da her tarafı yara bere içinde oldu, Seyfi Demirsoy Hastanesinde uzun bir Ģekilde 

yattı. Meclis Üyelerimizin yeğeni orada kaza yaptı, o da ölümcül oldu. Böyle masraflı kazaları 

saymıyoruz. Kot farkının giderilmesi... Orada bir de kır düğün salonu var,  arabalar düğün salonuna 

girerken kot farkından dolayı vatandaĢlar, Ģoförler önünü göremiyor ve ölümcül kazalar meydana geliyor. 

Sayın BaĢkan’ım, bir de ben bir selam vereyim. ġimdi Bucamız Anadolu insanlarının göç ettiği bir yer. 

En fazla Ġzmir’de, metropolde göç alan bir ilçemiz. VatandaĢlarımızın... Yani bacası tüten bir fabrika da 

yok, zar zor geçinen bir ilçe. Nedense diğer ilçelere bakıyorum… Biz, tabii diğer ilçelerde AVM’lerin çok 

olması bizi mutlu eder. ġimdi Ġzmirimiz’in en büyük ilçesi, bir AVM, alıĢveriĢ merkezi yok. Hafta sonu 

hanımlar parayı istiyor, “Nereye gidiyorsunuz?” diye sorduğumuzda ya Balçova’ya gidiyor, ya 

Gaziemir’e gidiyor, ya Bornova’ya gidiyor.  

BAġKAN: Doğru. 

MUSTAFA SOLMAZ: Gitsinler tabii ama biz de istiyoruz ki böyle bir talep gelirse Bucamız’da da bir 

AVM olsun. VatandaĢlarımızın harcadığı para Buca’ya kalsın. Onun için bu konuda da sizden rica 

ediyorum. 

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum. 

MUSTAFA SOLMAZ: Saygılar sunuyorum. 

BAġKAN: Sağ olun, ben teĢekkür ediyorum. Buyurun. Geleceğim. 

ĠSMAĠL EKEROĞLU: Ġsmail EKEROĞLU Bayındır Meclis Üyesi. Sayın BaĢkan, Değerli Meclis 

Üyelerimiz biliyorsunuz yarın 19 Ekim Muhtarlar Günü. BüyükĢehirimizin de bir organizasyonu var. Ben 

bundan dolayı devlet ile millet arasında köprü vazifesi gören Çok Değerli Muhtarlarımıza BüyükĢehir 

Meclis Üyeleri olarak saygı, hürmetlerimi sunar, teĢekkür ederim.  

BAġKAN: Biz çok teĢekkür ediyoruz.  

ĠSMAĠL EKEROĞLU: Sağ olun.  

BAġKAN: Sağ olun. Evet, buyurun Gamze Hanım.  
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GAMZE GÜL ÇAMUR: Değerli BaĢkan’ım, Çok Değerli Meclis Üyeleri, BaĢkan’ım, Toplumsal 

Cinsiyet EĢitliği Komisyonu Üyelerindenim ve 9 arkadaĢımız, AK Parti Grubundan 3 kadın arkadaĢımızla 

beraber çok güzel bir çalıĢma yürütüyoruz. Bu çalıĢmalarımızda bize verdiğiniz destek için her Ģeyden 

önce çok teĢekkür ederim. Ancak Toplumsal Cinsiyet EĢitliği Komisyonunun isim değiĢikliği sürecinde 

ve sonrasında logomuzla ilgili yapılan eleĢtiriler… Gerçekten artık ben kendi adıma da konuĢayım, benim 

canımı sıkmaya baĢladı.  Siyaset için, farklı muhalefet yapmak için havadan nem kapılmamalı, diye 

düĢünüyorum. Çünkü logomuz bence çok güzel ve çoğu arkadaĢımızın da beğeneceğini düĢünüyorum. 

Tabii ki biz burada, özellikle Ġzmir’de, cinsiyet ayrımcılığının ortadan kalkması amacıyla çalıĢmalar 

yapıyoruz ve bu logo için de sizin seçim kampanyanızda kullandığınız “Çok Renk, Çok Ses, Çok Nefes” 

olgularının o logoda olması kadar doğal bir Ģey yok. Bu nedenle bunun farklı örgütlerle, farklı yapılarla 

kendilerinin bu ahlaki yozlaĢmaya ıĢık tutacak kaygılarının haklı çıktığına dair yorumlar yapmak bence 

çok doğru değil ve bizce de doğru o değil. ArkadaĢlarla çok güzel çalıĢıyoruz. Bu çalıĢmalarımızı 

yaptığımız esnada bu tür kaygılarının haksız olduğunu gördüklerini zaten düĢünüyorum ama bundan 

sonraki çalıĢmalarda da o kaygılarının gerçekten haksız olarak gördüklerini ve Ģu an sizi bu Ģekilde itham 

ettikleri için, bizi bu Ģekilde itham ettikleri için üzüleceklerini düĢünüyorum ve Ģunu da ben belirtmek 

istiyorum BaĢkan’ım, bu tamamen Ģahsen kendi düĢüncem; bir Ģeyleri söylerken katılalım, katılmayalım, 

içinde olalım, olmayalım, yanlıĢ bulalım, biz her Ģeyden önce saygı duymayı öğrenmeliyiz ve baĢka bir 

kesime, herhangi bir insanı küçük düĢürücü veyahut da ötekileĢtirici söylemlerin dıĢında bırakarak 

eleĢtirilerimizi yöneltmeliyiz. Hep beraber yaĢıyoruz ama bizim Toplumsal Cinsiyet EĢitliği 

Komisyonumuzun amacı; cinsiyete dair ayrımcılığı ortadan kaldırmak ve bu konu artık uzamazsa ve 

arkadaĢlar da iyi niyetle bakmaya baĢlarlarsa çok sevineceğiz, teĢekkür ediyorum.  

BAġKAN: Evet. 

GAMZE GÜL ÇAMUR: Bir Ģey daha söylemek istiyorum; bugün Muhtarlar Günü vesilesiyle tüm 

muhtarlarımızın da gününü kutluyorum.  

BAġKAN: Özellikle kadın muhtarlarımızı kutluyoruz. 

GAMZE GÜL ÇAMUR: Evet. 

BAġKAN: Evet Hocam, buyurun. 

ÖZKAN YILDIZ: Ben Hüsnü Bey’in ve Meclis Üyesi ArkadaĢımızın logo bağlamında söylediklerine 

iliĢkin birkaç noktaya dikkat çekmelerini istiyorum; Türkiye’de son 15 yıl içerisinde Hükümetin özellikle 

Aile ve Sosyal Politikalar Bakanlığı ile baĢlayan ve daha sonra Aile, ÇalıĢma ve Sosyal Hizmetler 

Bakanlığı Ģeklinde, sürekli isim değiĢtiren, Bakanlığımızın sosyal hizmetlerin çözümü, sosyal sorunların 

çözümü yönünde çalıĢmalar ürettiğini görüyoruz. Ama bu çalıĢmalar içerisinde, özellikle dezavantajlı 

toplumsal gruplarda çocuklar ve kadınlara yönelik üretilen programlar, hizmetler, projelerde çok ciddi 

sorunlar olduğunu hatırlatmak isterim kendilerine. Neden ciddi sorunlar var? 15 yıl Gaziantep’te kalan bir 

akademisyen olarak, o dönemde ilk kurulduğunda Bakanlık, Aile ve Sosyal Politikalar Bakanı Fatma 

ġAHĠN Antepliydi, o dönem kendileriyle zaman zaman bu konuları ele alıp bir araya geliyorduk ama 

Fatma Hanım’dan sonra bir sürü Bakan değiĢti. Bakanlıklar sürekli isim değiĢtirdi. Projeler sürekli 

uygulandı, geri adım atıldı. Mesela ben arkadaĢlara hatırlatmak istiyorum; Aile ve Sosyal Politikalar 

Bakanlığı bünyesinde bugüne kadar kaç proje uygulandı ve bu projeler niye uygulanmadı? Neden 

vazgeçildi? Bugün kadın ve çocuktan bahsediyoruz. Bir logodaki renk konusuna, evet takılıyoruz ama 

bugün Türkiye’nin canını yakan o kadar çok sosyal sorunlarımız var ki bizim. Bugün kadın… Kadına 

yönelik Ģiddet konusunda rekor kırıyoruz. Bakanlığımız kadına yönelik Ģiddetle mücadele noktasında 

istediği baĢarıyı yakalayabildi mi? Aile ve Sosyal Hizmetler birimi içerisinde “Sosyal Hizmet Merkezleri” 

dendi, tamamlanmadı. Efendim “Aile Destek Hizmetleri Projesi” dendi, sonuçlanmadı. “Madde 

bağımlılığıyla ilgili mücadele” dedi. Biz madde bağımlılığı konusunda bugün Türkiye’de sınıfta kalmıĢız. 

Bence kendileri de çok iyi farkındalar. Bu konuyu YeĢilay’a havale etmiĢiz ama sonuç alamıyoruz. Çocuk 

suçluluğu konusunda geometrik bir artıĢ var. Çocuk istismarı konusunda geometrik bir artıĢ var. Kız 

çocuklarının okullaĢmaması yönünde güneydoğu, doğu bölgelerinde çok ciddi sorunlar var. Biz bu 

sorunları aslında bugün konuĢmalıyız. Bu sorunların neden çözülemediğini, üretilen projelerin neden 

havaya uçuĢtuğunu, neden burada bir noktaya alamadığımızı bence bugün konuĢmalıydık. Gönül isterdi 

ki bunlar üzerine kafa yormalıyız.  

BAġKAN: TeĢekkür ederim. 

ÖZKAN YILDIZ: TeĢekkür ederim.  

BAġKAN: Hocam sizin vesilenizle bütün Meclis Üyelerimize söylemiĢ olayım. Lütfen söz aldığınızda 
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bölmek istemedim, ayağa kalkınız. Evet, Özgür Bey. 

ÖZGÜR HIZAL: ġimdi Sayın BaĢkan’ım, tabii… 

BAġKAN: Ondan sonra size vereceğim Murat Bey.    

ÖZGÜR HIZAL: Dilek ve Temenniler bölümünde söz almak bugün niyetinde değildim ama Ģimdi bir 

kere Ģunu gerçekten anlamak lazım; biz burada, muhalefet olarak yaptığımız eleĢtirileri kötü niyetle 

yapılmıĢ eleĢtiriler olarak değerlendirmesin arkadaĢlar. Ġyi niyetle yapılmıĢ eleĢtiriler. Bunların bir kısmı, 

bakıĢ açısı açısından sizler farklı bakabilirsiniz, bizler farklı bakabiliriz. Bir kısmında ortak noktada 

buluĢmamız mümkün olabilir. ġimdi Değerli Meclis Üyemiz daha çok genel meseleler üzerinden bir 

eleĢtiri yaptı zannedersem bize ama orada sadece Ģunu söylemek istiyorum; bazı istatistiki bilgiler verdi, 

suç oranlarıyla ilgili. Yasal düzenlemelerin, özellikle 2015 ve 2005 yılından sonra yapılan ceza 

yasasındaki bazı yasal düzenlemeler sonrasında o istatistiki verilerin arttığı görülmüĢ. Bu suç oranlarının 

ya da suç miktarlarının artıĢı ile alakalı değil, bunlar geçmiĢte de zaten aynı sayılarda idi, aynı oranlarda 

idi. Ama istatistiki verilerin tutulması çok daha farklı metotlarla yapılmaya baĢlandığı için Ģu anda 

önümüze farklı bir sonuç çıkmakta. ġimdi Toplumsal Cinsiyet EĢitliği meselesi üzerinden 

arkadaĢlarımızın eleĢtirileri… Bunları önceki Meclis Toplantılarımızda da değerlendirdik, eleĢtirilerimizi 

getirdik. Kafamızdaki soru iĢaretlerinin neden olduğunu… Çünkü sizin kampanya dönemi içerisinde 

yapmıĢ olduğunuz bir Protokol’ü, bazı kesimlerle yapmıĢ olduğunuz Protokol’ün hâlâ net bir 

açıklamasının olmadığını defalarca söyledik ve bundan dolayı toplum yapımıza ve zarar verecek bazı 

hususların bu Meclis ya da bu çatı altında karar verilmemesi gerektiğini çokça dile getirdik. Ama bu 

eleĢtirilerimizi yaparken dediğimiz gibi renge takılmak ya da renkler üzerinden bir siyaset yapmak 

anlamında değil, bazı simgelerin toplumda özel yere sahip olduğunu bildiğimiz için, o simgeler 

neticesinde bazı mesajların verilerek yanlıĢ noktalara gidilmesinin önlenmesini istediğimiz için biz bu 

eleĢtirilerimizi yapıyoruz, saygılar.  

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum. Son iki sözle bitireceğim.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ben de söz almak istiyorum. 

BAġKAN: Peki tamam. Peki Mustafa Bey buyurun. 

MUSTAFA ÖZUSLU: Sayın BaĢkan’ım… 

BAġKAN: Evet. 

MUSTAFA ÖZUSLU: ġimdi özellikle Toplumsal Cinsiyet EĢitliği Komisyonunun logosu üzerinden 

baĢlatılan bu tartıĢma bir anlamda yararlı bir tartıĢma. ġöyle ki; yararlı, çünkü aslında toplumsal bir 

soruna her birimizin bu toplumda yaĢayan bireyler olarak farklı farklı bakıp, farklı farklı çözüm önerileri 

de getirebildiğimizi göstermektedir. Bu aslında siyasi partilerin mensupları için de geçerli. Genellikle 

Toplumsal Cinsiyet EĢitliği konuĢulurken, siyasi partilerin mensupları kendi neĢet ettikleri ideolojiden 

bağımsız değerlendirme yapmazlar. Bu da çok tabiidir, doğaldır. Burada aslolan Ģudur, burada aslolan 

Ģudur; eğer, eğer özgürlükçü kiĢi hak ve hürriyetlerine saygılı bir bakıĢ açısına sahip isek, bu anlamda 

toplumdaki bütün renklere, toplumdaki bütün seslere, toplumdaki bütün görüĢlere gerçekten belli temel 

kriterlerin dıĢında, uluslararası normlarla yasaklanmıĢ belli normlar dıĢındaki bütün bu çok renk, çok sese 

toleranslı ve hoĢgörü ile yaklaĢmak mecburiyetindeyiz, ki özgürlüğü temel alan Cumhuriyet Halk 

Partisinin temel bakıĢ açısı da budur. Elbette çocuklarımızı ve gençlerimizi alkolizm ve madde 

bağımlılığından koruyacağız. Bu konuda ortak çalıĢmalıyız, hiçbir Ģüphe yok. Sevgili AK Parti Sözcüsü, 

Grup BaĢkan Vekili Özgür ArkadaĢımız suç oranlarının istatistiki tartıĢmasına girdi ama çok açık ĠçiĢleri 

Bakanlığı verisinden örnek vereyim; Türkiye’de madde bağımlılığı hangi seviyelere kadar inmiĢtir? Bir 

araĢtırsınlar, bir bakalım. Ġlkokul seviyesine kadar indiği görülmüĢtür. Bu önemli bir toplumsal 

problemdir ve buna mutlaka hep beraber, el birliği ile çözüm geliĢtirmeliyiz. Buradaki temel kriterimiz 

Ģudur… Renge çok takılmamak gerekir. O renk aslında toplumsal çeĢitliliği de gösterir. Ġnsanların nefes 

aldıkları, kendilerini ifade edebildikleri özgür alanları biz Ġzmir’de gerçekten dünyaya örnek 

gösterebilecek bir Ģekilde o çeĢitlilikte, o renklilikte ve o hoĢgörü içinde yaĢayabiliriz. Yeter ki kriminal, 

toplumu rencide edecek, toplumu Ģiddete özendirmeyecek, toplumu pedofiliye özendirmeyecek, çocukları 

koruyacak, gençleri koruyacak mekanizmaları geliĢtirerek bunları yapabilelim. Özgürlük ve hoĢgörü bu 

anlamda iyi bir Ģeydir ve…  

BAġKAN:  TeĢekkür ediyoruz. 

MUSTAFA ÖZUSLU: Hepimize çok lazımdır. 

BAġKAN: TeĢekkür ediyoruz, Nilay Hanım uzatmadan. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Hayır. 
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HÜSNÜ BOZTEPE: Düzeltme yapmam lazım BaĢkan’ım. 

BAġKAN:  Neyin düzeltmesi? 

HÜSNÜ BOZTEPE: KonuĢmam lazım Sayın BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Hayır, sizin konuĢmanızla ilgili düzeltme yapacak bir Ģey yok. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Olur mu? 

BAġKAN: Hayır Hüsnü Bey, size söz vermedim, lütfen. Nilay Hanım buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım Toplumsal Cinsiyet EĢitliği Komisyonunda bizler gerçekten 

çok uyumla çalıĢan bir Komisyonuz… 

BAġKAN: Evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Logoyla ilgili konuda da zaten bir karar alındı. Bununla ilgili de çok hararetli 

tartıĢmalar yaĢandı, bitti. ġimdi Toplumsal Cinsiyet EĢitliği logosu için Belediye BaĢkanlığımız kendi 

bünyesinde bir grafikle yola çıkmak istedi. 

BAġKAN: Evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bundaki amacımız da baĢka yerlerden fikri mülkiyet hakları ile ilgili herhangi bir 

müdahale Belediyemize gelmemesiydi. Belediyemizin Tanıtım ġube Müdürlüğü bu konuda çalıĢmalar 

yaptı, uzman grafikerlerimiz. Ġlk 10 çalıĢmayı o tarihte Toplumsal Cinsiyet EĢitliği Komisyonumuz 

toplanmıĢtı, ben arkadaĢlarımla da paylaĢmıĢtım. Bugünkü logo belki o ilk 10 çalıĢma içerisinde yoktu 

ama hepimizin yaklaĢık bir desen üzerinde, bir grafik üzerinde uzlaĢtığımız birkaç grafik olmuĢtu. Bunun 

üzerine biz Kadın ġube Müdürlüğümüz ve Tanıtım ġube Müdürlüğümüzle onun üzerinde tekrar bir 

çalıĢma yaptık, hızlandırdık ve arkadaĢlarımız çok güzel bir  grafik ortaya koydular. 

BAġKAN: TeĢekkür ederim. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Renkten korkmamak lazım. Çok renk, çok nefes, çok ses… Bu çok önemli, 

Devlet Tiyatrolarının Ģu anda bulunduğu yerde yine aynı renkleri içeren bir bayrak dalgalanıyor. Yani 

neden Devlet Tiyatrolarını biz bununla suçlamıyoruz da Ġzmir BüyükĢehir Belediyesine konu gelince bu 

renkler sebebiyle, bu noktaya çekiliyor konu? Bu da doğru bir Ģey değil. TeĢekkür ederim. 

BAġKAN: Murat Bey eğer aynı konuda konuĢacaksanız size söz vermeyeceğim. Çünkü bu artık hani bir 

bardak suda fırtına koparmaya döndü. BaĢka bir Ģey söyleyecekseniz? Saadet Hanım, önce hanımlar 

buyurun. 

SAADET ÇAĞLIN: BaĢkan’ım, BirleĢmiĢ Milletler Gıda ve Tarım Örgütünün kuruluĢu nedeniyle 16 

Ekim tüm dünyada Dünya Gıda Günü olarak kutlanıyor. FAO bu yıl açlık ve açlıkla mücadeleyi ana tema 

olarak belirledi. Ve bu kapsamda sağlıklı ve sürdürülebilir beslenmeyi herkes için ulaĢılabilir kılmak 

adına açlığın, yokluğun ve yoksulluğun son bulduğu hakça, adil bir paylaĢımın olduğu, korkulardan, 

kaygılardan uzak, güvenli, sağlıklı, savaĢsız, sınıfsız ve sömürüsüz bir dünya özlemiyle, Dünya Gıda 

Günümüzü kutluyorum. 

BAġKAN: TeĢekkür ediyoruz. Cenap Bey, son sözü size vereyim Murat Bey, bitiriyorum. Evet. 

CENAP BÖRÜHAN: BaĢkan’ım, demin Bucamız’ın Değerli Meclis Üyesi Kaynaklar Mezarlığının 

önünde çok ciddi kazalar olduğunu ve orada bir kot farkı olduğunu söyledi, katılıyorum, doğrudur. Ancak 

oradaki kazaların sebeplerinden birisi de, Kaynaklar Mezarlığına bir dönüĢ veriliyor idi. Çift yönlü bir 

yoldur orası. Aydın Otoyolundan gelirken 400 metrelik bir Kaynaklar bölümü var ve yokuĢ aĢağı. Ġner 

inmez mezarlık yoluna geliyorsunuz. Hızını azaltmıyor araçlar, dolayısıyla kaza oluyor idi. Bir de o 

dönüĢ… ArkadaĢımız belki onu tespit edemedi, kaldırıldı, kapatıldı. Artık oradan dönülmüyor, ileriden 

dönülüyor. Bunu söylemek isterim. Yani %50 kazalar azalmıĢ oldu ama kot farkının giderilmesi yerinde 

olacak. Bir konumuz daha var efendim,  Buca’da 6 tane mezarlığımız var; Buca, Yeni Buca, Kaynaklar, 

Yeni Kaynaklar, Gökdere ve Karacaağaç. Burada vandallar bütün mezarları kırıyor, döküyor, bilhassa 

sulukları tahrip ediyor. Bilemiyorum orada bazı mermercilere iĢ mi çıkartmaya çalıĢıyorlar ya da baĢka 

bir gaye mi var. Orada tedbirlerin alınmasının da yararlı olacağını düĢünüyorum. TeĢekkür ediyorum. 

BAġKAN: Tamam. Hem ona bakalım, Aysel Hanım, hem de bu kavĢaktaki kot farkı ile ilgili UlaĢım 

Daire BaĢkanımız da buradaydı. Fen ĠĢleri Daire BaĢkanımız da burada. Lütfen hemen, ivedilikle 

bakalım. Murat Bey buyurun, son sözü size verdim. 

MURAT AYDIN: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis Ekim ayındayız ve önümüzdeki haftadan sonra 

Cumhuriyetimizin 96. KuruluĢ yıldönümünü kutlayacağız. Kadını, toplumun yarısı olduğunu bilen ve onu 

hayatın merkezine çeken, laik, bilimsel ve yaygın eğitim verme anlayıĢıyla yükselen Cumhuriyetin temel 

değerlerini bir kere daha hatırlayacağız bu vesileyle. Ben Cumhuriyetin hepimize kattığı değerleri, 

ülkemize kattığı değerleri bu vesileyle anacağımız bayram öncesinde Cumhuriyetle ilgili bir kısa 
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değerlendirmede de bulunmak istedim. Bazen tartıĢılır, “Cumhuriyet nedir? Ya da Demokrasi mi, 

Cumhuriyet mi? Demokrat mısın, Cumhuriyetçi misin?” gibi tartıĢmalar yapılır. Türkiye Cumhuriyeti 

kuruluĢ felsefesi, kurucu değerleri, bunlardan bağımsız, bunları da kapsayan ve bunları da aĢan bir 

anlayıĢla ortaya konulmuĢ ve zaman içerisinde evrilmiĢtir. Türkiye Cumhuriyeti bakımından, Cumhuriyet 

akıl ve bilimdir; Cumhuriyet eĢit yurttaĢtı; Cumhuriyet özgür toplumdur; Cumhuriyet toplumun içinde 

eĢit, özür ve özgüveni tam kadınlardır; Cumhuriyet kültür ve sanattır. Türkiye Cumhuriyetinde, 

Cumhuriyet hukuk ve adalettir; Cumhuriyet adalet gücü bağımsız olmayan bir ulusun devlet olarak 

varlığının kabul edilmediği rejimin adıdır; Cumhuriyet zayıf ama haklı olanların en güçlü durumda 

olmalarının, adli sistemin en büyük ülküsü olmasıdır; Cumhuriyet kimsesizlerin kimsesidir; Cumhuriyet 

özgürlük ve demokrasidir, laikliktir, tam bağımsız Türkiye’dir; Cumhuriyet bir yaĢam biçimidir; 

Cumhuriyet Büyük ATATÜRK’tür; Cumhuriyet hepimizindir. YaĢasın Cumhuriyet, yaĢasın Cumhuriyet 

Bayramımız. 

BAġKAN: Evet, çok teĢekkür ediyoruz. Ben unuttum, yurt dıĢı seyahati yapmıĢtı Ali Bey, onun bir kısa 

bir bilgilendirmesi vardı, son söz, dedim. Peki, buyurun. 

ALĠ GÖNEN: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis hepinizi saygı ve sevgi ile selamlarım. Sayın BaĢkan’ım, bir 

önceki, birinci toplantımızda bu sokak hayvanlarıyla ilgili hatırlarsanız… 

BAġKAN: Evet. 

ALĠ GÖNEN: Okullarda ve hastanelerin acil servislerinde… 

BAġKAN: Evet. 

ALĠ GÖNEN: Ġnsanımıza dair risk oluĢturduklarını ifade etmiĢtik. Siz de; “5199 sayılı Yasanın elimizi 

kolumuzu bağladığını, çünkü bu yasa… 

BAġKAN: Evet. 

ALĠ GÖNEN: Avrupa’dan örneklenerek alındığını, orada sahipsiz köpek olmadığını, bizde köpeklerin 

çoğunun sahipsiz olduğundan dolayı yasayı uyum sağlanamadığını” ifade etmiĢtiniz. ġimdi, 

“Barınaklarda belli bir süre tutup tekrar iade etmek durumunda olduğunu” ifade etmiĢtiniz. ġöyle bir 

proje aklıma geldi, bilmiyorum uygulanabilir midir, değil midir; yani mesela büyük hastanelerimizde, 

Göğüs Hastalıkları Hastanesi, Tepecik AraĢtırma Hastanesi, YeĢilyurt Hastanesi ve bizim EĢrefpaĢa 

Hastanemize belli bir alanda hastaneler kendi bünyelerinde böyle küçük barınaklar yaparak o köpekleri 

toparlasalar, çıkan yiyecekleri, orada onlara baksalar, en azından bu bir örnek olmaz mı? Yani bu yasa 

çıkıncaya kadar… Çünkü yasanın ne zaman çıkacağı… Bu tehlikenin giderilmesi anlamında karĢılıklı 

iletiĢim kurularak böyle bir önlem alınabilir mi diye sizle paylaĢmak istedim. 

BAġKAN: Değerlendirelim, görüĢeyim. Bizim Hayvanseverler Federasyonları, Dernekleri bu konuda 

çok hassas, benzer önerilere pek Ģey bakmıyorlar. Ama bunu da değerlendirelim bu iyi bir fikir, 

değerlendireceğim. Buyurun Ali Bey. 

ALĠ BOR: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyeleri, Sevgili Ġzmirliler Meclisimizin görevlendirmesiyle 

katıldığım, 19-24 Eylül tarihleri arasında benim de katılımını sağladığım RURITAGE Projesiyle alakalı 

olarak bilgilendirme yapmak istiyorum. Bu proje Bologna Üniversitesinin yürütücüsü olduğu, arasında, 

yürütücüleri arasında, ortakları arasında UNESCO, CARTIF, TECNELIA ve ICLEI gibi kurumların da 

yer aldığı, Avrupa’dan çeĢitli kentlerin yer aldığı bir projedir. RURITAGE Projesinin Ġzmir ayağı; 

RURITAGE Ġzmir adı altında sürdürülmekte olup, projenin son 2 yılına girilmiĢtir. Bu proje kapsamında 

yaptığımız çalıĢmada Ġspanya’nın Valladolid kentinde bu projenin oradaki uygulanması olan Duero Douro 

Projesiyle alakalı olarak incelemeler yaptık. Bu bölge, Bergama bölgesiyle birebir benzer coğrafi 

özellikler taĢıyan bir bölge olması sebebiyle, RURITAGE Ġzmir Projesinin örnek verilen kenti olarak 

belirlenmiĢtir. Benim bu proje üzerinde… Zaten yerel paydaĢ olarak projede görev almaktaydım ve bu 

proje kapsamında yapılacak olan gezide, Meclisimizin görevlendirmesiyle oradaki incelemelerde Ġzmir 

Delegasyonunda BüyükĢehir Belediyemizi temsil ettim. Ġzmir Delegasyonumuz Ġzmir Yüksek Teknoloji 

Enstitüsü Mimarlık Fakültesi Hocalarından, Demir Enerji Firmasından ve Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyemizin Nazım Plan ġube Müdürlüğünden bir ġehir Plancısı arkadaĢımız tarafından 

oluĢturulmuĢtur. Bu bölgede yaptığımız incelemelerde ve yapılan çalıĢmalarda benzer niteliklerin de 

bulunması amacıyla, Kozak Yaylasında son yıllarda yaĢanan Fıstık Çamındaki benzer rekolte düĢüĢünün 

aynısının yaĢandığı fakat buna bir çözüm bulunduğu, bölgede bulunan Ormancılık Enstitüsü tarafından da 

bizlere bildirilmiĢ, biz de kendileriyle karĢılıklı görüĢ alıĢ-veriĢinde bulunarak, ben de naçizane, bir 

Ģekilde kendilerini kentimize davet ettim. Bunun dıĢında kırsalda yeniden canlandırma temasıyla yola 

çıkmıĢ bu proje kapsamında, yapılanları inceleyerek bizlerin de Bergama’dan baĢlayarak Bakırçay 
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Havzası’na ve Bakırçay Havzasında yer alan diğer ilçelerimiz olan Dikili, Kınık ve hatta belki Aliağa’ya 

kadar uzayacak kalkınmalar için örneklemlerini inceleyerek çalıĢmalarda bulunduk. 

 

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar, ben de kendi dileğimle bitireceğim. Toplumsal Cinsiyet EĢitliği 

Komisyonu bizim için çok kıymetli bir Komisyon. Komisyon Üyelerimizin her biri bizim göz 

bebeğimizdir. Özellikle kadın arkadaĢlarımızı kastederek söylüyorum. Aralarındaki iletiĢimi mutlaka 

güçlendirmelerini diliyorum, mutlaka birbirlerini daha iyi anlamaya gayret etmelerini diliyorum. Çünkü 

bizim göz bebeğimizsiniz, bizim için çok kıymetlisiniz. Siz bize rehberlik edeceksiniz. Ben bu dilekle 

kapatırken 2 tane de küçük not geldi, ESHOT Genel Müdür Yardımcımızdan. Fikret Bey, ġehir Hastanesi 

otobüs planı yapılmıĢ, hazırmıĢ. 171 no’lu hat da Yıldız Mahallesi’ndeki… Gitti herhalde Meclis Üyemiz. 

Neyse, aktarırsanız, söylemiĢ olayım, 171 no’lu hat, Yıldız Mahallesi’ndeki inĢaat nedeniyle güzergâh 

değiĢikliği yaĢanmıĢ. Ama yol da çok daralmıĢ o nedenle yeni bir çalıĢmayı yürütüyor arkadaĢlarımız, 

onu da en kısa sürede düzeltecekler. 

 

VI. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Toplantıya Katılamayan Meclis Üyelerinin Mazeretlerinin kabulünü oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiĢtir. 

 

VII. TOPLANTI GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

BAġKAN: 11 Kasım 2019 Pazartesi günü, saat 18:00’de Meclis Toplantı Salonunda Toplantıyı yapmak 

üzere Meclis Oturumumuzu kapatıyorum. Hayırlı, uğurlu olsun diliyorum. 
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